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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, zoals gewoonlijk een

fijne dag. Waar en wanneer je ook luistert naar deze serie

Kenniszoekers van het Keshe Foundation Ruimteschip Instituut.

We verwelkomen je terug, en openhartig brengen we je alle liefde

en zorg van het universum (U) terwijl we beginnen deel te worden

van de universele gemeenschap. Leer in ieder geval hoe je dat

kunt zijn.

In de sessie van afgelopen vrijdag, waarin we probeerden de Ziel van

de slachtoffers van kindermishandeling te verheffen met de leden

van KF Kennis Zoekers (KS) die erbij waren, (:26). begonnen wemet

een voorzichtige aanraking zoals werd gezegd in de Intro, we

beginnen je te leren hoe je door de dimensie heen kunt kijken. De

dimensie van de Ziel, terwijl je in de D van lichamelijkheid (P) leeft.

Op een bepaalde manier beginnen we je te leren wat je gewend

bent als een droom om te slapen. Het zal werkelijkheid worden in

het dagelijks leven. Het is alsof je 2 verschillende mobiele telefoons in

je hand hebt, één voor de ene en één voor de andere. En dit is

belangrijk voor KS om te leren. En belangrijk voor de mensheid om

te leren. Dat we ons bewust worden van de verandering. Je moet je

bewust worden van wat je moet doen en je moet de Totaliteit

begrijpen.

Op een bepaalde manier moet je leren begrijpen dat je 2 facetten

hebt, 2 dimensies in het leven, de lichamelijkheid (P) en de Ziel, en

hoe samen te werken, (:28). en hoe de 2 zo normaal te maken als het



dagelijkse fysieke leven dat je geleerd hebt. Wat we in zekere zin

moeten begrijpen is, hoe we geleidelijk aan in beide dimensies gaan

zien, en erop vertrouwen, en het geen droom noemen. En leren

coördineren, zij het vanuit de Zielekant, zij het vanuit de Fysiek-kant

(P).

Voor degenen onder jullie die de sessie van afgelopen vrijdag

hebben bijgewoond, en degenen onder jullie die zich hebben

ingeschreven voor de sessie van morgen, zullen dit proces

doorlopen. Zullen dit proces gaan begrijpen. Zien hoe het zal zijn.

(stilte)…En de verandering begrijpen. Om deel te worden van een

normaal leven, om in beide dimensies te leven. (:30). Hoe zouden we

komen te leven met beide, in beide dimensies? Deel uitmaken van

beide, in beide dimensies? En als we dit eenmaal kunnen, als we

eenmaal in de dimensie van de Ziel zijn aangekomen, in een

bepaalde positie, dan kunnen we via hetzelfde proces de dimensie

van lichamelijkheid oproepen om zich te manifesteren.

En we moeten door deze training heen. We moeten door deze

dimensie gaan. En zoals we afgelopen vrijdag begonnen, en hoe we

achter twee gordijnen kunnen kijken. We leerden dat wanneer we in

de dimensie van lichamelijkheid zijn, het eerste gordijn de dimensie

van lichamelijkheid is, de bomen, de auto, de persoon met wie we

praten. En wanneer we het tweede gordijn optillen, zien we,

interageren we met de Ziel van de persoon, met de ziel van de

entiteit. En omdat we in beide structuren een gemeenschappelijke

noemer hebben, beslissen we wat voor beide Zielen het beste is om

in een bepaalde positie of interactie te zijn.



Dit proces zal, zoals je ziet, niet gemakkelijk zijn. Dit proces van het

wisselen tussen de Zielen zal worden onderwezen aan de eerste 25

mensen die zich bij ons zullen voegen in de eerste sessies van de 200

sessies. (:32). En dit zal worden ontwikkeld in de volgende sessies van

het onderricht en begrip. Het moet in de eerste gevallen van persoon

tot persoon worden onderwezen totdat meer en meer mensen leren

hoe je het tweede gordijn optilt om de dimensie van de Ziel te zien.

Het maakt deel uit van het begrijpen van de structuur en het

bestaan. Het is niet echt je wimpers openen en het daglicht zien. Je

zou je wimpers gesloten kunnen hebben en in de dimensie van de

Ziel kunnen zien. Maar de dimensie van lichamelijkheid is voor jou

gesloten. Wanneer je je wimpers opent, zie je de dimensie van

lichamelijkheid. En dit is wat we in alle leringen hebben gezegd, je

kunt niet liegen. Je zult in die dimensie niet kunnen liegen, omdat je

beide ziet. Je bent je van beide bewust. En dit zal een van de

grootste uitdagingen voor de mens worden. Want het fysieke kan

niets verkeerd doen waar het zich bewust is van de Ziel die bij hem

is. Lichamelijkheid kan niet bedriegen, lichamelijkheid kan niet de

dimensie brengen van wat ik noem, "wat past beter bij mij, vergeet

de anderen."

Dus in deze zin komen we tot inzicht en in de komende training tot

leven in beide dimensies. (:34). Dan zullen we leren dat we niet

hoeven te slapen om te dromen. We zullen tegelijkertijd de droom

van de werkelijkheid leven. De eerste keren dat je dit probeert is het

niet gemakkelijk. De eerste keer dat je probeert om, zoals ik het

noem, het "tweede gordijn" op te trekken dat opengaat tijdens je

slaap en dat je een droom noemt, is het niet gemakkelijk. Omdat

het veel verwarring met zich meebrengt. Wat zie ik? In de dimensie

van lichamelijkheid zie ik de deur, de auto, de man, de hond, de kat.

Hier zie ik alleen licht, donker licht, met de sterren, met



verschillende dimensies en vormen en kleuren van de sterren. En

die dimensies veranderen in persoonlijkheden wanneer ze

interageren met de fysieke dimensie, de moeder, de vader, de hond.

En dan begrijpen we dat we verder kijken. Je belt in een fysieke

dimensie met de man aan de andere kant in India die je een artikel

probeert te verkopen, waarvan hij weet dat het verkeerd is. Maar nu

leer je door de dimensie van lichamelijkheid te gaan en je ziet dat

zijn Ziel zegt: nee, de lichamelijkheid is verkeerd, wat hij zegt. Dan

ken je de waarheid. Je hoeft niet te wachten om het product te

kopen en er dan achter te komen, "oh, die man heeft tegen me

gelogen." Dit is onderdeel van het proces van de verheffing van de

Ziel van de Mens (STM). (:36). Een deel van het proces dat ons leert

onszelf te verheffen. Heeft geen Profeet nodig, en geen Ayatollah, en

geen Mullahs en geen priester.

Dan komt het tot het punt dat je tot inzicht komt dat je leest, je gaat

naar de Kerk en hij zegt, dit is wat Christus deed, blah, blah, blah, blah.

Je schakelt in de Kerk over naar de dimensie van de Ziel en plaatst

jezelf op het niveau van de Ziel van Begrip naar de Ziel van de

Christus. En je vraagt: "Heb jij zoiets gedaan?" En dan ontdek je wat

de waarheid is. En dat is het moment dat we zeggen: leg het boek

neer en verlaat de Kerk.

Omdat je geen valse tussenpersonen

nodig hebt. Dit is het mooie ervan.

Het is hetzelfde wanneer je voor je geliefde staat en de geliefde je

vertelt dat hij of zij van je houdt. Maar eigenlijk is de Ziel en de

lichamelijkheid bezig met een andere Ziel en lichamelijkheid.

Gewoon de tijd voorbij laten gaan. Dan is er geen andere manier om

te leven dan de manieren van Mitra. Want als je praat, handelt en

denkt, is het allemaal hetzelfde. Omdat je je ervan bewust bent dat



de waarheid gezien wordt door de Zielen. Maar het interessante deel

voor jullie als Kenniszoekers, waarmee we afgelopen vrijdagsessie

zijn begonnen, is hoe doe ik dit? (:38). Hoe bereik ik dit punt om het

tweede gordijn te kunnen optrekken? En te kunnen leven in de

dimensie van lichamelijkheid? Dit gaat terug naar wat ik altijd zei:

"De mens leeft een schizofreen leven. In twee karakters." Het ene is

het karakter van lichamelijkheid en het andere, het karakter van de

nachtploeg, noemen we het, een droom.

Hoe doe je dit? Hoe ontwikkel je dit zien, waarnemen en het

vertrouwen in beide en leef je beide. Zoals de vrouwen altijd

zeggen, we zijn aan het "multitasken". Deze keer is het multitasken

hetzelfde voor de man en de vrouw, omdat het de taak is om te

coördineren binnen de Ziel en de Ziel van Fysiciteit (STP), die de

dimensie van fysiek leven erin brengt.

We vragen degenen die afgelopen vrijdag hebben deelgenomen om

hetzelfde proces voort te zetten op deze vrijdag, wanneer we

morgen bijeenkomen. En we brengen dat proces in Totaliteit. Velen

van jullie, als je dat punt ontwikkelt, als je die kracht ontwikkelt,

zouden in staat moeten zijn om de Ziel van misbruikers te zien. Een

deel ervan zou je fysieke spanning kunnen geven, een deel ervan zou

je fysiek plezier kunnen geven, dat je iemand weet te bewegen om

te doen. En zou dat dan deel uitmaken van het werk dat hij begint te

leren? Moet je dan slapen om de dimensie van de Ziel te zien en het

een droom noemen?

En het interessante is, (:40). zou de tijd komen dat de droom en de

werkelijkheid naast elkaar zullen bestaan en tegelijkertijd zullen

plaatsvinden? En dat het de tijd is, als je dat punt bereikt, dat het de

tijd is dat je je Schepper ontmoet. Omdat het bestaan in beide

dimensies is. Dit betekent dat je de Ziel van de Fysiekheid van de



Schepper en Mitra tegelijkertijd zult zien. En slechts weinigen in het

Universum zijn er ooit in geslaagd om dat niveau te bereiken. Zeer

weinigen. Het is geen onmogelijke taak, maar het is de Totaliteit van

het werk begrijpen. En heeft geen tussenpersoon nodig.

We vertellen je niet dat je naar ons moet luisteren om dit, en dat, en

dat te doen, dat je zult zien en dat je dit, en dit en dat krijgt, en dat je

in je hemel komt, of dat je in de "opstanding" komt, en dat je bij de

Schepper komt, en de rest van die, wat ik noem, onzin, die op tafel is

gelegd. Jij beslist. Jij bent het begin en jij bent het einde. Je ziet

beide dimensies, je ziet beide fysicaliteiten.

En het interessante is dat veel van jullie het niet zullen hebben over

"oh, ik dacht erover en het gebeurde". Nee, ik praat erover, ik heb

erover onderwezen, en het gebeurde, omdat mijn Ziel de STP bracht,

om de fysicaliteit te krijgen naar wat de Ziel wil, en op een ander

punt, (:42). de STP krijgt de Ziel zover om te doen wat de STP en de

lichamelijkheid willen. Je hoeft geen brief aan je geliefde te schrijven

om te zeggen: "Ik hou van je." Je geeft dat door aan de STP en aan de

STM, en de geliefde zegt: "Ik weet dat je van me houdt en ik hou ook

van jou." Het sprekende woord wordt minder en het begrijpen van

de emotie en de velden van het leven wordt meer. En dan zeg je niet:

"oh, ik dacht hier een paar minuten geleden nog aan en je sprak."

Omdat je een paar minuten geleden dacht wat je dacht, misschien

op initiatief van je partner, en je reageerde erop, en dan denk je

dat het mijn gedachte was, maar beiden denken hetzelfde.

Wanneer je je ware geliefde, ware partner, ware, wat ik noem,

Zielsverwant ontmoet, dan is dat het moment waarop je dat punt

bereikt. Het sprekende woord wordt die rozenbloem om de

bevestiging van het gesprek van de Ziel te bevestigen. Dan komt

hetzelfde in omgekeerde richting. Wanneer je elkaar omhelst in de



Ziel en je merkt dat de lichamelijkheid ook omhelst. Dan is er geen

ruzie, dan is er geen misverstand, dan is er geen, "als dat, was het, is

het, het gebeurde, het is toeval." Je stuurt een boodschap naar de

Ziel, "Ik wil omhelzen." en je merkt dat je partner je fysiek omhelst,

dan hoef je niet te vragen, "hoe komt dat?" Want het is geworden

wat je wordt, (:44). en wat je, hoe je het wilt.

En dit maakt deel uit van de vooruitgang van de Mens in de

komende tijd. Dan beslis je, ik reis in het vliegtuig, of een

ruimteschip, of ik reis in de vorm van de STM, en alles zal hetzelfde

zijn. We zijn dit proces begonnen om jullie geleidelijk aan kennis te

laten maken, om te kijken, te zien, te begrijpen, de werking en de

nabijheid van de twee. En het gaat terug naar het onderwijs van

vorige week, waar je, wanneer je dit begrijpt, de emotie gebruikt om

te sturen. Je gaat in deze opening van wat ik noem, het tweede

gordijn, naar de Ziel van de moeder, maar dan wil je de vader er ook

in brengen, maar de emotie van de liefde op het niveau van de Ziel

brengt je het drietal. Waar de ene al jaren geleden overleden is, en

de andere in een ander deel van de wereld is, en jij aan de andere

kant bent, maar de Zielen elkaar ontmoeten en ze de fysieke

aanraking voelen. De aanwezige STP creëert die emotie van realiteit.

Hetzelfde als wat je in de droom ziet, maar dit proces zal tijd kosten

voor de Mens om het te begrijpen. Hoe open je dat gordijn? Met de

lichamelijkheid openen we onze wimpers, en het opent zich, we zien

de dimensie van lichamelijkheid. Hoe openen we het tweede

gordijn, dat we door dezelfde ogen beide tegelijk zien, en de emotie

van de twee voelen? (:46).

De emotie is de enige verbinding tussen de STM en de STP, en

wanneer ze één worden, dan zie je alles tegelijkertijd. Je ziet een

man voor je staan en je bent je bewust en ziet de STM in de man. En



dan voel je, zie je of wat in de dimensie van lichamelijkheid

gesproken wordt hetzelfde is als wat de Ziel zegt. En dan begrijp je

het niveau van oprechtheid. Dit is me vele duizenden keren

overkomen, wanneer ik voor de mensen sta en ik een leugen hoor,

en ik zie de Ziel tegen me zeggen: "Dit is een leugen." En je hoeft niet

aanwezig te zijn in de dimensie van lichamelijkheid om het te

begrijpen. Veel van deze gelegenheden blijven me heel vers bij,

omdat ik de Ziel en de lichamelijkheid kon zien. En bij één

gelegenheid merkte de lichamelijkheid dat ik me bewust was van de

waarheid en beweerde: "Ik zal van het balkon springen", omdat ik de

waarheid niet voor jullie kan verbergen.

Dit is de manier waarop de waarheid is, dit is de manier waarop je

leert, want je kijkt naar de persoon in de dimensie van

lichamelijkheid, dan open je het tweede oog, je opent hetzelfde oog

in een tweede energieniveau. Het is geen wimper, het is alsof je een

doorzichtig gordijn opent, waar het licht doorheen kan schijnen, het

licht van de Ziel. En in de interactie zie je de kleur van het oog. (:48).

Je ziet de kleur van de Ziel en dan begrijp je het.

Het is niet gemakkelijk, maar je moet het leren als je de dimensie

van het Universele leven wilt leven. Want veel levens hebben geen

fysieke dimensie maar (enkel) energieën. En dan moet je begrijpen

wat die energie van je wil. En als je dat begrijpt, zal de grootste vraag

voor de Mens komen, een plaats en een positie voor bijvoorbeeld een

virus. Omdat het een energiepakket is met zijn eigen intellect, met

zijn eigen Ziel. En je weet dat het er is, het kan je schaden of het kan

naar je toe komen.

En dan dringt het tot me door: moet ik dat? Om te delen, of om te

geven, of besluit ik dat ik... dat de aanraking mijn eigen ondergang zal

worden? Dan komt het tot iets heel interessants, wat ik je in een van



de leringen in het verleden voorlegde, maar misschien begrijp je het

vandaag. En in sommige teachings verwijs ik er heel voorzichtig naar.

Virussen zijn energiepakketten die zich hechten aan aminozuren

(AA). Ze bestaan in de dimensie van de Universele Gemeenschap,

waar de lichamelijkheid niet bestaat, omdat we geen aminozuren

hebben. Dat het kan worden besmet in het Universum en we krijgen

bacteriën en de rest.

Dan komt voor velen van jullie de vraag. Waarom hebben sommigen

van jullie bijvoorbeeld nooit de Corona gekregen? (:50). En

sommigen van jullie wel, en jullie vochten ermee. En sommigen van

jullie, weet je, hebben zich eraan overgegeven en hebben het fysiek

gegeven. Degenen die de Corona niet kregen, begrepen op het

niveau van de Ziel het aandeel van de energie en kwamen op dat

niveau nooit in contact met de Corona. Dan zijn er onder jullie die de

Corona kregen en de dimensie van de energie van het virus deelden.

Afgesproken om te delen, maar ik blijf leven en jullie nemen wat

jullie willen.

De vraag is of er een paar punten zullen stijgen voor de Mens, want

dit is hoe jullie met elkaar zullen omgaan in de ruimte.

Energiepakketten die intelligentie hebben, energiepakketten die in

de dimensie van de Ziel zijn, en de STP is in hen. Moet ik met jou

interageren? En zou jouw interactie met mij mijn ondergang

betekenen? Of kunnen we tot een punt komen dat je van mij kunt

nemen wat je nodig hebt, wat ik van jou nodig heb. Maar aan het

einde scheiden we ons allebei af met onze eigen energieën.

Velen van jullie die door de conditie van Corona gingen en het raakte

en het doodde sommige cellen van je lichaam, zoals jullie het

noemen, hebben de Ziel van de cel van de Corona met jullie gedeeld

en jullie hebben het in verschillende vormen uit jullie lichaam



verspreid. Je hebt het in verschillende vormen uit je lichaam

verwijderd. Wat is er met die Ziel van de Corona gebeurd? (:52). Als je

dit begrijpt, begrijpen we zelfs hoe virussen op deze planeet en in

het universum zich uitbreiden, uitbreiden en verdelen. En hoe we

zelfs de sterkste plasmatische velden kunnen weerstaan, de Ziel van

een ander mens, we noemen het een virus, kunnen zijn ommee om

te gaan.

Alle virussen, wat wij energiepakketten noemen, zijn

niet-dimensionaal. Ze zijn zonder dimensie. En sommige zijn nog

steeds Zielen van andere wezens die reizen in de spanwijdte van het

Universum, waar de dimensie van de STP in hen is. Zouden zij

veranderen en zich manifesteren in de dimensie van lichamelijkheid

in ons? Wat we vandaag parasieten noemen, in de dimensie van

lichamelijkheid. Zouden we dit toestaan?

Als je teruggaat naar de leringen van vele jaren geleden, verwijs ik

naar de tijd waarin de Mens zijn Ziel zal toevertrouwen aan de

kapitein. En wanneer hij op het punt van bestemming aankomt,

wordt hij vrijgelaten om de vorm van zijn manifestatie aan te nemen.

Nu begrijp je wat dat betekent.



Waar je als Ziel, en de STP, binnen een ander energiepakketten bent,

wij noemen het, de schoot van de moeder, de schoot van de Aarde,

de schoot van de Schepping, allemaal binnen de Ziel van een ander

wezen, om ons over te dragen, omdat zij de hogere kracht dragen

naar een diepere kracht, hoger niveau in het Universum, en ons naar

dat punt brengen. Wij noemen hen kapiteins in de dimensie van

lichamelijkheid. (:54). We noemen ze wat je maar wilt, in de dimensie

van de Ziel.

Waar deze Zielen veel meer kracht dragen en bezitten in wat zij

noemen, het schild, de bedekking, het pakket van hun Ziel, dat zij

beide kunnen herbergen. Hun eigen Ziel, de Ziel van de anderen, en

wanneer het punt van bestemming komt, kunnen ze toestaan te

gaan. Wat gebeurt er als je de vorm van lichamelijkheid aanneemt

terwijl je in die cocon zit binnen hun vertrouwen, binnen hun Ziel?

Je wordt parasieten op hun leven, op hun bestaan, op hun Ziel.

De mens zal veel leren over deze dingen. De mens heeft geen keuze.

En zoals ik al zei, zijn we begonnen met het kolonisatieproces. En

zoals we in de afgelopen week hebben gehoord, hebben de

Chinezen in de afgelopen week hetzelfde aangekondigd, namelijk

dat ze zullen beginnen met de kolonisatie, het ontginnen en het

leven op de maan. Ik denk niet dat het toeval is.

Je begrijpt, we dragen de kennis en we gaan meer begrijpen. En we

praten door het woord van de Mens. En zoals ik altijd heb gezegd,

laten we de regeringen spreken in wat is afgesproken met de Keshe

Foundation. Op hun eigen manier, om er de nationale trots van te

maken. Op hun eigen manier, dat het vooruitgang brengt in de

kennis van de Mens. Verhevenheid van de Ziel, verhevenheid van

begrip, de Totaliteit van de kennis moet doorgegeven worden via de

Ziel, (:56). en niet in de dimensie van lichamelijkheid.



Als je in de dimensie van lichamelijkheid komt, heb je scholen,

vertalers, onderwijzers en de rest nodig. Wanneer het op het niveau

van de Ziel komt, wordt het gedeeld in de dimensie van de velden

van het Universum. En de kennis is vrij en open voor ieder Mens. "Ik

heb de mens gemaakt in het beeld van Mijzelf." En nu toon Ik mijn

beeld, als een Ziel. En het is aan de Mens om te beslissen in welk

apenpak hij zich wil manifesteren. Zwart, wit, blond, hond, kat en de

rest.

Probeer te begrijpen, probeer de kennis te bevatten van de twee die

naast elkaar bestaan binnen dezelfde structuur van de dimensie van

lichamelijkheid. Dan, wanneer de tijd komt, sta je toe dat de Ziel het

overneemt en wanneer de tijd komt, sta je toe dat de lichamelijkheid

het overneemt. En dan is er nog een interessant punt. Zou de

dimensie van de lichamelijkheid en de STP, wanneer deze zich

binnen de cocon van de Ziel bevindt, nog steeds de tastbaarheid

hebben van de lichamelijkheid van de hersenen van de Mens? Of

verandert die entiteit in de velden, die verbonden zijn met de STP,

zwak genoeg, zonder dimensie van verbinding, op een bepaalde

manier, met de STM? (:58).

Dan, een punt dat komt voor degenen die dit proces begrijpen, in

een latere tijd, op een diepere manier, als we de STM, die de STP in

zich draagt, die de fysicaliteit in zich draagt, zouden ze dan een

hersenstructuur zien? Of zouden ze een brein zien als een structuur

van velden? Het tweede moet worden omgezet, om correct te zijn.

Dan zal op deze manier geen enkele materietoestand binnen het

fysieke brein van de Mens ooit verschijnen in een dimensie van het

aminozuur van de Mens, voorbij de dimensie van deze planeet, waar

de STP kan worden bedreigd.



Op een bepaalde manier zullen onze hersenen veranderen in het

veld, de plasmatische dimensie, zodra ze binnen de structuur van de

STM gaan, zoals in een cocon. Dan begrijp je het. De mens in elke

dimensie, als het gaat om de dimensie van lichamelijkheid, zal het

centrum van het besturingssysteem van wat we de hersenen

noemen, in een dimensie van fysieke toestand brengen, ongeacht

de tijd, plaats en positie. Op deze manier garandeert het zijn fysieke

manifestatie in elke heerschappij en elke positie in het Universum.

Zo reis je in de dimensie van de Ziel van New York naar Teheran. En

Teheran en haar atmosferische toestand van de Aarde zal zich

manifesteren, is hetzelfde. De Ziel heeft een beeldstructuur van de

oorsprong. Je manifesteert jezelf zoals je bent.

Dan weet moeder: "oh, je bent net aangekomen uit New York, dit is

mijn dochter." Of je besluit van gedaante te veranderen, op de deur

te kloppen en te zeggen, (1:00). "Ik ben gekomen om je te zien." En

dan zullen de vorm en de emotie van de Ziel aan de moeder

bevestigen, "dit is mijn dochter." Het is interessant wanneer de

lichamelijkheid verandert, maar de Ziel doorziet. Ik heb dit een paar

keer getest en het is verbazingwekkend wat het doet en hoe het zich

manifesteert. Het maakt niet uit in welke vorm en kleur je jezelf

manifesteert.

Nu komt het erop aan. Hoe jullie als Kenniszoekers en zij die de

komende tijd naar deze leringen luisteren, leren om te schakelen.

Leer het tweede gordijn op te trekken zoals ik het noem. Of in

zekere zin het magnetische schild van het tweede gordijn te

creëren en er doorheen te gaan.

Als je teruggaat naar de leringen op vele eenvoudige manieren, heb

ik je uitgelegd over wanneer je gaat slapen, je bloeddruk, je

magnetische veld van je bloed, vermindert in de sterkte, waardoor



de Ziel kan uitbreiden, en passeren, en de interactie aangaat met de

Zielen die je dan noemt, een droom. (1:02). Nu begrijp je de waarde,

het werk en de schoonheid van de STP. Waarbij de interactie van de

Ziel met de STP, je dat gordijn opent. Het eerste gordijn zijn je

wimpers in het fysieke. Het tweede gordijn is de veldkracht van de

STP, de Geest van de Mens. En wanneer je één wordt, wanneer je dit

leert, door de wensen van de Ziel en het ware begrip van het STP, zal

het tweede gordijn opengaan.

Het zal de Mens tijd kosten om dit te leren. Eén is de dimensie van

twee velden? En één is de wens in de dimensie van het veld, en

materiestaat beweging van de wimper? Dan begrijp je dat wanneer

de wens oprecht is, het tweede gordijn automatisch opent, zelfs als

het eerste nog gesloten is in de dimensie van lichamelijkheid. De tijd

van slaap. De mensheid moet dit begrijpen, en de mensheid moet

zich bewust zijn van de Totaliteit van het bestaan van beide.

Dan kom je tot inzicht, dan word je wijs, (1:04). dan begin je aan het

proces van een waarachtig leven van de Mens, een ware

dimensieloze, een ware passagier van het Universum, een ware weg

die velen, velen van jullie wensen te hebben, dat je het geen droom

noemt, en de droom wordt een realiteit van lichamelijkheid om te

lopen. Op een bepaalde manier open je het oog van lichamelijkheid,

terwijl je de dimensie van de kracht van de velden van de STP

begrijpt en beheerst, wat dat gordijn wegneemt en de Mens

tegelijkertijd in staat stelt om te zien.

Een van deze gelegenheden, die ik me nog goed herinner, vond een

paar jaar geleden plaats. In Oostenrijk stond ik voor een persoon en

zij loog. Ze merkte dat ze loog. En de enige optie die ze had, was om

de dimensie van lichamelijkheid te nemen en te claimen. Want je

kunt niet liegen via de Ziel, als je door de Ziel ziet. Zo wist ik dat het



overspel en verraad was. Omdat de STP anders sprak dan de STM.

En de, wat ik noem, de doener werd zich bewust van het verkeerde

en kan niet liegen.

Je ziet dit meer en meer, je begrijpt dit als je het meer en meer

beoefent. (1:06). En dan ga je begrijpen dat je geen Enhancement

Unit (EU) en geen ruimteschip nodig hebt. Je zult begrijpen dat ik

beide kan opheffen en beide kan zien. En je zult begrijpen dat het

woord "oh, ik dacht hier net aan voordat je het zei" betekent dat ik je

de boodschap via mijn Ziel stuurde en nu bevestigt dat je de

boodschap hebt ontvangen. Het is als een bevestiging dat je e-mail

ontvangen is. En dan kun je dit uitbreiden met je geliefde, met je

partner, met je kind, met je vriend. En verbale taal wordt een plezier

van bevestiging van het begrip. Verbale taal wordt een

zoethoudertje in de dimensie van lichamelijkheid. Het wordt die

boodschap in een fles, die is gelezen en beantwoord. Maar deze keer

werd de boodschap die je in de fles van de Sou1 stuurde door de ziel

in de redding met alle troost ontvangen.

De mensheid moet nog veel leren. De mens moet zich bewust

worden van zijn bestaan in beide dimensies. En er niet bang voor te

zijn, en er niet voor terug te deinzen, en het niet te gebruiken als

middel om zich oppermachtig te voelen en zichzelf een profeet te

noemen. (1:08). Waarom we dit onderricht en dit onderwerp ter

sprake brachten is heel eenvoudig. Omdat jullie leren om de

passagiers van het universum te worden. Zoals jullie nu leren, zoals

we jullie afgelopen donderdag en vrijdag begonnen te onderwijzen,

over het openen van het tweede oog, in zekere zin het openen van

de Ziel. Wanneer je overkomt en wanneer je je positie inneemt in de

dimensie dat je Ziel zich bewust is van het bestaan van de andere

Ziel, maar zij hebben niet de kennis die jij draagt, noem je jezelf geen



profeet, en je claimt het niet meer en je dicteert het niet. Zoals de

Zuid-Amerikanen wachtten op de Messias met blond haar, blauwe

ogen, toen de man verscheen, gaven ze ten onrechte alles op en

werden ze er de slaaf van.

Je wordt gelijk en op dat punt leer je correct te zijn. Op dat moment

geef je de kennis van het universum die je hebt onvoorwaardelijk

aan hen. Dan kan niemand beweren de bewaker van de God te zijn

met de regels om ervoor te doden. Om zichzelf oppermachtig te

houden.

Als we voor de wereldleiders staan, van religieus tot macht, hebben

ze geen dimensie en heerschappij, want we zien door hun Ziel. Hoe

kan een Ayatollah mij vertellen dat hij de Boodschapper is, waar we

door de Ziel heen kijken. Als de hand van de man zich heeft

verbonden aan een moord, heeft hij die positie verloren. Zelfs zijn

eigen Ziel, zelfs zijn eigen zelfmoord en toewijding daaraan.

Daarom is zelfmoord verboden, omdat het de verheffing van de

Ziel niet toestaat. (1:10).

Dan begrijp je waarom er gezegd wordt dat geen mens de kroon

van het leiderschap zal nemen, want in leiderschap moet je

beslissen over het leven van de mens. Dan begrijpen we hoe het

proces moet zijn. Dan begrijp je dat er geen koning en geen leiders

zijn, omdat we allemaal gelijk zijn, omdat we koning zijn, en onze

eigen Ziel beheersen en leiden naar zijn, wat ik noem, de

uiteindelijke bestemming. En als we die zuiverheid bereiken, slagen

we erin de Ziel van onze Schepper te zien, en de lichamelijkheid van

de Mitra, het Universum. "Ik heb de mens gemaakt naar het

evenbeeld van Mijzelf."

Als je Ziel in het centrum is en de interactie met de dimensie van de

velden, manifesteert zich als een STP, en dan de lichamelijkheid van



jou, dan begrijp je dat de Ziel van de Schepper binnenin is, en de

interactie van de velden van zichzelf, leidt tot de manifestatie van

wat wij noemen, de STP, die de essentie van emotie is, en de

lichamelijkheid die Mitra is. Zoals het in het Arabisch gezegd wordt,

AssalamualaikumWarahmatullahi Wabarakatuh. Dit is het begin

en het einde. Door de dimensie van de lichamelijkheid brengen we

de essentie van de bevestiging van de Ziel naar binnen, want er is

geen lichamelijkheid als de Ziel er niet was om te stralen en de

emotie te creëren.

Dan begrijpen we op zoveel manieren (1:12) waarom we ons

manifesteren in verschillende kleuren, rassen, maten en vormen. En

het komt voort uit de liefde van de Schepper en uit Zijn geven. Dan

begrijp je, dat wanneer we de wereldleiders ontmoeten, wanneer we

de religieuze leiders ontmoeten, zij hun tulbanden afdoen en

bevestigen dat zij een mens zijn en niets. We zullen in de komende

tijd de ontzetting zien van alle religieuze leiders wanneer we hen één

voor één ontmoeten, en de wereldleiders om te bevestigen dat hun

macht niets is vergeleken met wat van de Schepper is. Dan zullen er

geen leiders en geen koningen zijn, want elke koning is de koning

van de STM.

Probeer het nu te begrijpen en probeer het te oefenen, want wij zijn

het niet meer, het is jij en wij als jij en je eigen Ziel en de STP in de

dimensie van de lichamelijkheid van de mens. Wij zijn geen profeten,

wij zijn slechts leraren. We leren je de weg, het is aan jou om de

profeet te brengen naar het bestaan van je Ziel en zijn expansie en

verheffing. Hoe je dit zult bereiken, is iets voor jou. Hoe jullie je zullen

uitbreiden om dit te begrijpen, (1:14). Ligt weer in de dimensie van

het leven van jou, en niet van ons. Wij tonen alleen het pad. Het is

aan jullie om de weg te vinden om op het pad te blijven, de juiste

weg. Er zijn geen straffen, er zijn geen hemelen en er is geen hel. Het



is gewoon hoe dichter je met je daden bij de Ziel van de Schepper

komt.

Probeer dan je fysieke oog te sluiten. En probeer dan de emotie in je

te brengen, die in wisselwerking staat met je Geest, of wat je noemt,

de STP. Daardoor zie je het licht van de Ziel. Dan zul je duisternis

zien. Omdat je door de passage van de uitbreiding van de Ziel van

jezelf moet gaan. Dat is normaal. Als je op koers blijft, zul je de eerste

lichten zien, de eerste lichtende Zielen. En dan open je je voor een

nieuwe dimensie. En dan zul je elke kennis in het Universum en elke

stem in het Universum horen. En dan, terwijl je je verbindt in de

dimensie van de velden van het Universum, kun je kiezen. De

moeder, de vriend, de minnaar, of wat dan ook, zelfs de Ziel van de

persoon voor je, die tegen je liegt. (1:16).

Het proces is heel eenvoudig. De mens heeft het gereedschap om

het tweede gordijn te openen. Je noemt het een hartslag. Je

noemt het de helderheid van het gevoel en de emotie. En het

komt op het punt van dienstbaarheid.

Ik open mijn Ziel om te geven, om te brengen. Ik open mijn Ziel niet

om te nemen en te stelen. En het is net alsof je ziet of het licht wit

naar je toekomt, of je ziet het licht ...

<< Mr. Keshe verbinding viel hier weg omdat hij een

telefoontje moest beantwoorden >> (1:18). Het spijt me, ik

moest een heel belangrijk telefoontje voor de Stichting

aannemen.

Nu begrijp je het proces en nu begrijp je hoe je het moet doen. (1:20).

Je hebt vele, vele manieren om het te verheffen, of te openen, of

transparant te maken, het maakt niet uit welk woord je ervoor

gebruikt, om door de Ziel heen te zien. In de fysieke dimensie heb je



de "oogholtes" en het lichaam is eraan gewend geraakt. Het is een

punt van veldtransformatie met minder weerstand. Wanneer je in

een andere dimensie bent, wanneer je in een andere positie bent,

heb je misschien geen wimpers. Je hebt misschien niet de positie

van de schedel om te blokkeren.

Afhankelijk van de tijd, de positie en de plaats zal het anders zijn.

Maar als je eenmaal het proces leert, maakt het niet uit waar je bent

en hoe en welke vorm je aanneemt, je kunt zelfs een steen zijn en

nog steeds door het oog van de Ziel van de steen zien. Het maakt

niet uit hoe groot die steen is. Hij kan zo groot zijn als een planeet en

een ster zelf.

De STP, de STM, de Ziel van het begrijpen van de Totaliteit, is de

verantwoordelijkheid van elke Mens op zichzelf. En heeft geen

profeet nodig, en geen mollahs, en geen priester, en geen

rabbijnen, om je de leugen te vertellen die bij hen past om door

de ogen te zien, dat zij van jouw Ziel kunnen stelen. (1:22).

De manier waarop je moet leren is de manier om het werk van je

fysieke leven te begrijpen. Om te begrijpen waarom je niet altijd

droomt, en waarom je soms droomt, en waarom je droomt van

bepaalde mensen, bepaalde tijden, en niet de tijden die je wilt. En

hoe je soms altijd in contact bent, maar wacht op een fysieke

bevestiging. Een van onze Kenniszoekers die we heel goed kennen,

stuurde me onlangs een foto met een veer op een boek. En zei, dit is,

ik weet hoe ze met me communiceert elke keer als ik iets vraag. Er

verschijnt iets dat voor mij bevestigt dat ze naar me luistert en dat ze

me begrijpt. En mijn antwoord was, het is jij die jezelf ontkent om het

te zien. Dus stuurde ze het naar jou in de dimensie van

lichamelijkheid.



Begrijp de fysiologie van de Mens. Moet je slapen om je Ziel te laten

gaan? Of hoe komt het dat in de dimensie van de tijd van wat je

slaap noemt, de droom komt. Soms doen we het overdag en dan

zeggen ze: "oh, hij is aan het dagdromen." Moeten we dit

veranderen? Het is de Ziel die werkt, (1:24). en niet dagdroomt. Het is

geen droom, het is de realiteit van de tijd en de ruimte, waar de

fysieke conditie van het lichaam van de Mens in de magnetische

veldsterkte van de gegeven tijd en positie het openen van het

tweede gordijn mogelijk maakt. We noemen het het tweede visioen,

maar in feite is het de interactie van de STMmet de dimensie van de

andere Zielen.

We hebben vele namen gecreëerd voor dezelfde actie, zoals de

Mens heeft gedaan voor zwaartekracht, zoutgehalte, pH en de rest.

Als je dit begrijpt, en we moeten het proces begrijpen van hoe we

naast elkaar kunnen bestaan en de beweging en de verwijdering

kunnen creëren, of een beweging van de wimpers, tegelijkertijd met

de tijd van de interactie van de Ziel, dan begrijpen we, we leven

beide.

In de wereld van de wetenschap doen we dit als we geboren worden.

We doen dit tot we één of twee jaar oud zijn. Maar de

wetenschappers hebben het niet begrepen en verbinden het met

verschillende chemische stoffen in de hersenen van het kind. Als je

spreekt of als je een kind hebt geobserveerd, (1:26). zie je dat het kind

niet zoveel met zijn ogen knippert. Ze spreken niet, maar als je tegen

iemand spreekt die iets verkeerd doet of de hersenen, de fysieke

dimensie is dingen aan het verwerken, dan hebben ze de neiging

ommet hun wimpers te knipperen. Kinderen, baby's, zuigelingen

doen dat niet zo vaak. En ze noemen het dopamine in de hersenen

die het veroorzaakt, omdat ze niet begrijpen dat het kind en de



zuigeling, die de taal van de Mens niet hebben, communiceren via

de Ziel. En daarvoor blijven zijn ogen open, en de Ziel leert het

doorzichtigheid.

In veel lessen verwees ik naar hoe baby's met elkaar praten, hoe ze

begrijpen wie hoger is, wie lager, wie meer begrijpt. De ene zou

Chinees kunnen zijn en de andere Engels, en de ene zou Afrikaans

kunnen zijn en de andere Zuid-Amerikaans. Je zet deze kinderen van

dezelfde leeftijd, van 8 maanden, 10 maanden, 6 maanden, in één

kamer, 2 dagen in één kamer, en je ziet dat ze met elkaar

communiceren, dat ze het weten, omdat ze dat doen via de Ziel. En

de dokter zegt: "kinderen knipperen niet zo veel met hun ogen,

zuigelingen, omdat dopamine, iets anders, nog niet volledig is

aangemaakt in de hersenen." Is dat eigenlijk wat de Mens blokkeert

om te zien, om de STM verder te laten reiken dan de lichamelijkheid?

(1:28). Kennen we de oorzaak van onze gevangenschap van onze Ziel

met de chemicaliën die door de dimensie van lichamelijkheid

worden gecreëerd, en hebben we nooit begrepen hoe het werkt?

Verandert dat niveau wanneer we slapen? Of verandert dat niveau

wanneer we angsten hebben? Of wanneer we verliefd zijn om te

zien. We zitten in het kantoor achterin de stoel en ons hart en onze

liefdesvelden ruiken de geliefde aan de andere kant van de wereld.

Dan weten we de manier om door het tweede gordijn te gaan, wat ik

noem, door de dimensie van de STP, die de STM is. Wanneer de twee

niveaus gelijk zijn, is er geen interactie en kan de een door de ander

heen. Wanneer de STP niet aan de STM ligt, is er geen interactie, er is

openheid. Denk goed. De eerste regel van Mitra. Want als je goed

denkt, kun je goed praten en kun je goed handelen (in het Perzisch).

Perfectie.



Dan zie je dat het Universum openstaat voor de Mens, en de Mens is

de Mens van het Universum, vanaf de tweede vestiging en het

bestaan van zijn Ziel. De Mens heeft dat ontkend met de wimpers

van de lichamelijkheid. Jullie zijn de passagiers van het universum

vanaf het moment van ontstaan. (1:30). Maar jullie kozen de dimensie

van lichamelijkheid, en de wimpers, en de naties, en de planeet, om

jullie gevangenis te zijn, om de gevangene van jullie lichamelijkheid

te zijn.

In het Arabisch hebben ze een mooie spreuk. Maar het moet in één

zin veranderd worden. Elke keer bidden ze 17 keer per dag. En hij

zei, asjhadoe anna moeḥammadan rasōēloe-llāh Ik zweer bij de

Almachtige, dat Mohammed een Boodschapper van God is.

Verander Mohammed in jouw Ziel. Dan ben je de Boodschapper

van je eigen Ziel, en van niemand anders. En de structuur van de

Azam (grootste naam) is compleet. Het is het honderdste

woord, dat is wat de Koran beloofd had, dat het op een dag

begrepen zal worden. Dit is de eigenschap van het bestaan.

En dan begrijp je de voltooiing van de cyclus van de Mens, (1:32).

omdat hij deel uitmaakte van de Universele Gemeenschap, maar hij

ontkende het met zijn lichamelijkheid. Op een bepaalde manier had

de STM de Mens in een fysieke dimensie moeten nemen en hem het

Universummoeten laten zien. Op een bepaalde manier, als je me

straft en me hetzelfde houdt, als ik vrij ben neem ik je niet met me

mee. Je kunt ervan dromen.

Met de leringen van vandaag en de afgelopen jaren breng je die

twee nu samen. En je begrijpt de verheffing van de STM door de

Mens zelf. Hij heeft geen boodschapper nodig. Omdat de een de

boodschapper van de ander is, liegt niemand tegen de ander.



Omdat de STP niet kan liegen tegen de STM, omdat beiden dezelfde

kracht van de velden van het universum in zich gebruiken.

We nemen een pauze, we komen terug. En probeer tijdens de pauze

of je het tweede (gordijn) kunt optillen. De barrière die je voor jezelf

hebt gemaakt en voor niemand anders. En jij bent de enige die dat

tweede gordijn kan openen, dat is de helderheid tussen de STM en

de STP. Dan zul je beide dimensies zien. We nemen een pauze. We

komen terug en zullen zien hoe we meer kunnen begrijpen. Dank je

wel Rick, als je ons even naar een pauze kunt brengen. (1:34).

<<<Pauze>>> 488 KSW 1 juni 2023 (1:37).

K- Ja, we zijn er klaar voor.

V: Bij mijn dochter is een verstandskies getrokken en deze is in

perfecte staat. Mijn vraag is, kan ik Gans maken van deze

verstandskies van mijn dochter met als doel Ganspleisters te

maken om andere mensen te helpen die problemen hebben met

hun tanden, zoals verlies van tandglazuur, botverlies, etc?

K- Hoe beantwoord je dit? (1:38). Nee, maar ja. Op een bepaalde

manier wel, maar, zoals wij het begrijpen. Ik zal het zo zeggen, ik



hoop dat je dochter een mooie Ziel heeft, en een mooie STP, dat

door de creatie van deze Gans, de beste delen gaan naar degenen

die het ontvangen. Als ik het zo mag uitleggen. Dit is een deel van ...

Weet je, in bepaalde culturen en bepaalde manieren van denken,

staan ze niet toe dat er stukken van je lichaam worden genomen op

welke manier dan ook. Ze denken dat ze er iets mee kunnen doen

en het kunnen manipuleren of wat dan ook. En er zou geen reden

moeten zijn waarom niet? Maar er zou elke reden moeten zijn,

waarom?

En dit is waar we vele, vele malen mee te maken hebben, vooral in

de afgelopen tijd, met onze artsen, waar mensen naartoe komen

met zeer gecompliceerde emotionele aandoeningen. Ik was

aanwezig bij een van deze gesprekken en onze artsen op de

achtergrond, zij weten waar ik het over heb, waren erbij. Waar de

broer het leven terug wil geven aan een andere broer die al heel lang

in coma ligt. Maar hij ging in coma toen hij heel, heel jong was, heel

jong. (1:40). En nu ligt hij in de dubbele cijfers, al heel lang. En ik

stelde hen een morele vraag. Ik zei: "Jullie willen je broer terug." De

technologie van de Keshe Stichting kan dat standpunt geven. Maar

de moraliteit, de morele vraag die je moet stellen is, zou een kind dat

nog geen handvol jaren in coma lag en nu in de twintig, dertig of

wat dan ook is, zichzelf niet de schuld gaan geven waarom. En dan

later, als hij uit coma komt, de evolutie ziet en ziet waar hij had

moeten zijn, misschien, wat dan ook, zal hij zelfmoord plegen, omdat

hij de verandering niet aankan. Hij kan niet omgaan met wat er voor

hem ligt. En hebben wij het recht om die toestand te creëren?

Met de nieuwe technologie, met de nieuwe macht in de hand van de

artsen, met de hand van de Kenniszoekers, die werkelijk weten en

begrijpen hoe ze de kennis moeten gebruiken. De kwestie van



moraliteit komt eerst, wat de positie van de Ziel betekent. In de taal

van de materie noemen we het moraliteit. In de dimensie van de Ziel

noemen we het, de verantwoordelijkheid van de Ziel1. Wij zijn

verantwoordelijk voor die Ziel. En als we die positie innemen, als je

iemand die op 20- of 30-jarige leeftijd in coma raakte, op 40- of

50-jarige leeftijd uit coma wilt halen, dan heeft die persoon ervaring

en weet hij hoe hij met het leven ommoet gaan. Maar hoe geef je

het leven, waarvan je weet dat je de kennis hebt, terug aan een

fysieke conditie, die in de volwassenheid van 20, 30 jaar is (1:42). Toen

hij in coma ging, toen hij nog geen handvol jaren oud was, en hoe

ging hij ommet de omgeving, met het leven, en de verwijten,

waarom ik, wat is er gebeurd, en ik ben er niet. Hij is een man, een

volwassen man, iedereen die hij heeft gezien heeft kinderen, en hij is

daar met de mentaliteit van vijf jaar oud. Als ze het niet aankunnen,

komen ze in andere problemen.

Nu hebben we de kennis om de lichamelijkheid terug te brengen.

Wat is de verantwoordelijkheid van onze artsen? Wat is de moraal?

Wat is de wetenschap van de nieuwe kennis? Verheffen we hen via

de Ziel, dat de Sou1 die kennis binnenbrengt? Of kunnen we hen

laten begrijpen dat het gebrek aan tijd ertussen, of het verstrijken

van de tijd ertussen, geen betekenis heeft. Want dit heeft een

vraagteken op deze planeet, voor ons, in de fysieke dimensie.

Maar het brengt ons naar een andere positie. Als we jong zijn STM,

en we landen op de planeet Zeus, met de volwassenheid van

moraliteit van het begrijpen van de kennis van veel hoger.

Zijn we zo jong? En als we op een andere plek landen waar we ze

zien als nomaden en we weten van de straaltechnologie en de

computers, zien we onszelf dan hoger? En hoe gaan we ommet de

Ziel van deze wezens? Het gaat niet meer om ons, het gaat om het



begrijpen van de verantwoordelijkheid van de STM en de STP van de

mens. En welke lichamelijkheid zich zal manifesteren die past bij de

tijd, plaats en positie. (1:44).

Als je een tand van een tiener gebruikt, moet je die bewaren voor de

tiener in de toekomst, als ze daar behoefte aan heeft. Het draagt

immers de karakteristieken en een deel van de Ziel van die persoon.

Het is heel interessant dat je het over de verstandskies hebt en over

de dimensie van lichamelijkheid. Wat is de positie van je

verstandskies? Is het niet het dichtst bij je Ziel, de wijsheid van

begrip? Zit er een wijsheid in wat wij de verstandskies noemen? En,

zouden we de kenmerken van die wijsheid dragen, wanneer we een

Gans maken en je het wilt gebruiken op de anderen?

Het is een, wat ik noem, met de nieuwe kennis hadden we dit

probleem niet totdat je de vraag op tafel legde. Maar het is geen

probleem om de situatie te begrijpen. Begrijpen dat het niet meer

alleen een tand is, want die tand, en het woord van Bahà'u'11àh,

zegen zijn naam, is een fysieke dimensie, is een materietoestand en

hij heeft een Ziel. En die Ziel wordt gecreëerd door de interactie van

de STP en de Ziel van de persoon samen.

We doen harttransplantaties, we doen levertransplantaties. Nu met

Gans, doen we een Zielentransplantatie? Nu begrijp je het. (1:46).

Daarom zijn we in de ontwikkelingsfase van de Keshe Foundation

weggegaan van de Ziel, van fysieke materialen, naar de dimensie van

de velden. Dan zijn we open, we zijn niet verbonden. Dit is wat ik

jullie vertel, jullie hebben niet eens 5% van de kennis van waar de

ontwikkeling van de Keshe Foundation is. Omdat we jullie niet

kunnen uitleggen, we begrijpen dit, we hebben dit begrepen, en we

zijn op het niveau van interactie van de... Dit is wat ik jullie blijf

vertellen, kijk niet naar de MaGravs, je kijkt slechts naar 20%



besparing, maar je mist de 100% die daar zit voor verheffing van je

Ziel.

Je ademt de lucht in om er energie uit te halen om je Ziel te

verheffen. Je eet voedsel om er energie uit te halen. Met hen is je

lichaam van de Mens, de fysieke dimensie, spieren, verbonden met

koper. We maakten de MaGravs van het koper, dat de elevatie van

de STP vastzet, om de STM te verheffen. En je bent nog steeds op

zoek naar die 20% verspilde tijdsenergie van lichamelijkheid. De

structuur van het koper komt van de

Ziel van de Aarde, Ziel van het Universum. En je bent nog steeds op

zoek naar die 20%, 30% energiebesparing, waarbij je je Ziel de

opening naar het Universum hebt ontzegd. Je voedt jezelf met de

materietoestand (1:48). Ik gaf je de middelen, de basis om die

energie voor je Ziel te krijgen, en je bent nog steeds op zoek naar die

kronkel, links en rechts. Misschien begrijp je het.

Weet je, je geeft het mooiste speelgoed aan een kind en het speelt

nog steeds met de doos. En de MaGrav-systemen zijn voor jou die

doos. Je hebt nog niet begrepen hoe je met het speelgoed moet

spelen. Met de nieuwe kennis moeten jullie, als Kenniszoekers, leren

kijken naar het bredere spectrum, de Totaliteit, en niet naar de

lichamelijkheid. En je doet de harttransplantatie en mensen zeggen

dat het karakter van mensen verandert, omdat de Ziel van degene

die de harttransplantatie ondergaat, verandert.

creëerde het andere, in het hart dat getransplanteerd is, wordt

meebewogen, het is niet ver van de realiteit.

Heb je dan het recht om die verstandskies bij de anderen te zetten

en er een deel van de Ziel mee te transplanteren? Wemogen dat,

we zijn vrij om dat te doen. Maar, zijn degenen die het ontvangen,



daar vrij om het te ontvangen? En heeft de Ziel van die tand, wat

dan ook, het punt van volwassenheid of dienstbaarheid bereikt? Of

is het nog steeds in de misbruikmodus? Nu begrijp je het.

Zoals ik al zei, gaan we naar nieuwe onderwijsfasen. En dit zijn de

feiten die je vanaf nu onder ogen moet zien. (1:50). Ik wist het niet,

telt niet. Omdat de kennis is vrijgegeven en je het weet, telt het. Je

bent er verantwoordelijk voor.

Nog een vraag?

V: ... Goedemorgen meneer Keshe. U zei dat Jezus kort voor zijn

kruisiging over transmutatie leerde. In de Bijbel staat dat hij kort

daarvoor, om precies te zijn 40 dagen voor zijn kruisiging, met

enkele apostelen op een berg was en dat daar de episode van de

transfiguratie plaatsvond, waarbij Jezus in een zeer sterk licht werd

gehuld en Mozes en de Profeet Elia aan zijn zijde verschenen en zij

voor de apostelen spraken. Mijn vraag is, zou de ontmoeting van

Jezus met de Zielen van Mozes en de Profeet Elia het moment zijn

geweest waarop transmutatie aan hem werd onderwezen? Zo ja,

zouden de apostelen er dan iets van begrepen hebben?

K- Ze kunnen schrijven wat ze willen. Het is... velen van ons, in de

dimensie van het begrijpen van de Totaliteit, ontvangen de kennis

pas op het moment dat het nodig is, en niet eerder. Want dan

beïnvloeden we het verloop van de actie. Of we premediteren niet te

zijn. Als dit waar was, als dit correct was, dan zou Jezus zichzelf nooit

naar het kruis hebben laten gaan. Hij zou zijn wegen hebben

gebeterd om de mens te kunnen onderwijzen.

Maar hij had een doel, er was een doel voor hem om aan het kruis

gezet te worden, om wat voor reden dan ook. Maar op een bepaalde

manier komt de kennis op een punt van begrip en een behoefte. En



we horen veel, vooral in de afgelopen jaren, ben ik meer gaan

begrijpen over hoe verschillende sekten van het christendom

hetzelfde interpreteren om bepaalde mensen als leiders van die sekte

te kunnen gebruiken. Maar in feite komt het erop neer dat er niets

van waar is. Het is gewoon hoe ze het interpreteren om bij hen te

passen, om zichzelf Katholieke Kerk, Orthodoxe Kerk, de Armeniërs,

de Kerk van, God weet, Rusland en de rest te noemen.

Als de basis één is, waarom moet die dan geïnterpreteerd worden?

Maar vergeet niet dat Christus zelf zei: "Mijn werk zal door 72

schepen gedragen worden." Wat betekent dat hij wist dat zijn

leringen 72 verschillende manieren van interpretatie zullen vinden.

(1:54). Vergeet niet dat de Bijbel die wij lezen 300 jaar later is

samengesteld. Dus iedereen kan van alles in de Bijbel zetten om te

laten zien dat het klopt.

De enige, de enige boodschap die door de man zelf is

geschreven, is die van Bahá'u'1láh, zegen is naam. Mohammed is

geschreven vanuit ? Hadith 40 jaar later. Niets dat we weten over

de waarheid hoe lang later Mozes wat je noemt, de Thora werd

duizend jaar later geschreven,

800 jaar later. En je kunt je voorstellen hoeveel verhalen er

veranderen om wat te passen. En in deze tijd van lesgeven, hoor je,

maak je deel uit van dat proces van evolutie en interactie.

Je hoort de stem en er is geen interpretatie van de stem. Nu moet je

begrijpen dat dit is wat ik zei.

Als je boek 1, 2 en 3 leest, is wat je leest als tweede versie, tweede

editie, heel ver verwijderd van de eerste editie die ik schreef. Deze

werd geredigeerd door iemand die probeerde de kennis te vertalen,

zoals zij het begrepen. We hadden een grote strijd met deze dame.



We willen niet dat je schrijft wat je begrijpt, vertaal het gewoon. Als

je de eerste editie kunt bemachtigen, en dat is niet zo, die heeft hier

en daar veel Engelse fouten, (1:56). krijg je de ware essentie van de

kennis die we hebben doorgegeven. En die krijg je niet zo veel, in

zo'n sterke vorm, in de tweede editie. We geven de eerste editie niet

meer uit. Heel weinig mensen hebben de eerste editie. Ik denk dat

er ongeveer duizend zijn geboekt, gedrukt.

Dan krijg je de ware essentie van de kennis.

Zoals bij de MaGravs, rechtsaf, linksaf, het is niet dit, dat de andere

kant op gedraaid. De dame wilde het woord veranderen om het in

het Engels te laten passen, want de look was geschreven met één

En nu is "het ziet er naar uit" zicht geworden. Nu begrijp je het

verschil.

Hetzelfde is met, we begrijpen het niet, het bestaat niet. Dus, 40

dagen na, 40 dagen voor, wederopstanding, verdwijnen, en al het

andere is gemuteerd tot, zoveel versies hangt af van op welk pad van

de 72 schepen je zit. De ergste, de ergste van het hele stel, is de

katholieke kerk. Omdat het niets anders is dan leugens, het is niets

anders dan wat veranderd is om bij hen te passen, de manier waarop

het gebouwd is om bij hen te passen. Als je teruggaat naar de

Armeniërs en de oorspronkelijke orthodoxe groepen, vind je meer,

minder van verdunning en verandering. De slechtste Bijbel die

verdund is, (1:58). die veranderd is om bij de Keizer en de dienaren

van de Keizer te passen in de dimensie van de Sou1, is wat wij

noemen, de huidige Bijbel, die in de Katholieke Kerk zo gepromoot

wordt.

Nog een vraag?



V: ... Goedemorgen meneer Keshe en alle zoekers naar kennis. Als het

"tweede gordijn" van de werkelijkheid opengaat, kunt u ons dan

begeleiden bij de emotie van de werkelijkheid?" Bedankt voor de

begeleiding.

K- Nee, dat is jouw taak. Anders worden we nog een Boodschapper.

Je moet passen bij het leven van Mitra. Je moet passen bij het begrip

van de "drie regels", zoals het in de Bijbel staat. De drie koningen, het

geschenk van de drie koningen. Dat is de koning die de 'kroon van

het werk van de Schepper' betekent, niets anders. Niet koning als

fysieke koning, koning als regel, koning als principe. Als je dat

begrijpt, zul je merken dat je heel snel heel wijs wordt. (2:00).

Je zult vele, vele dingen doorzien. Maar houd jezelf niet voor de gek:

"Nu zie ik, ik weet en dan word ik." Hoe meer je ziet, hoe nederiger

je moet worden. En het punt van arrogantie is het punt van

ontvangen.

En begrijp één ding, dat het niet meer jouw taak is om te praten om

te verheffen. Jouw taak is om de Ziel te geven om zichzelf te

verheffen, dat het zelf praat. Dit is waarom, als je het nu begrijpt,

waarom we je blijven vertellen, "we verheffen de Ziel van de

wereldleiders, we verheffen de Ziel van de kinderen, we verheffen de

Ziel van de religieuze leiders." Omdat we hen het woord laten

spreken, omdat we de Ziel verheven hebben. Wanneer je met het

woord spreekt, heb je tijd nodig om de president te zien, en die tijd

zul je nooit krijgen. Maar je kunt zijn Ziel ogenblikkelijk bereiken, als

je oprecht bent om het te verheffen, niet om ervan af te nemen, of te

proberen het te dicteren.

We hebben, zoals ik al zei, gesproken over de kolonisatie van de

maan en al het andere. En binnen een week of twee nu, zien we in



de Chinese pers, dat de regering heeft aangekondigd wat we zeer

recentelijk hebben gezegd. Hebben we iemand die de informatie

van binnenuit lekt? Of zijn wij onderdeel van de informatie? Dat kan

geen toeval zijn. Er zijn te veel toevalligheden in het werk van de

Keshe Foundation en internationaal werk. (2:02). Als je leest, zoals we

hebben ontvangen van onze, wat wij noemen, Chinese

gemeenschap, dan is dit de aankondiging van de Chinese regering

in de afgelopen dagen, zoals het in de Pers heeft gestaan, die heel

gemakkelijk leest. Er staat, op de persconferentie van de Xinjiang, 16

man missie gehouden op 29 mei, onthulde Lin Zheng dat onlangs

de maanlanding in de Chinese maanverkenningsproject is

gelanceerd. En het algemene doel, is het bereiken van de eerste

landing op de maan door de Chinezen in 2030. Voer maan

wetenschappelijk onderzoek en de daarmee samenhangende

technische expertise. Breek door de beheersing van de belangrijkste

technologie, zoals Mens, Aarde, Maan rondreis, korte termijn verblijf

op het maanoppervlak, en menselijke machines gezamenlijke

exploratie.

Voltooi meerdere taken, zoals de landing,

?, mijnbouw, onderzoek en terugkeer. En, zoals ik al tegen onze

Chinese vrienden zei, de champagne staat klaar als ze aankomen.

Vergeet niet, (2:04). De Chinezen werken aan de kolonisatie van

de maanbasis op land in 2030.

NASA werkt aan 2030 Marslanding, menselijk leven. En het hoofd

van dit deel van de, wat wij noemen, NASA-organisatie is een

Kenniszoeker. En hij is een luisteraar naar deze leringen, en

waarschijnlijk zal hij zeggen: "Keshe, dat mag je niet vertellen."

Maar hij is, hij is een van, hij steunde ons er enormmee. Maar NASA

heeft de communicatie tussen ons en hen verboden, maar niet

tussen de Chinezen.



En dit komt aan de achterkant van het verheffen van de kennis,

het geven van de kennis. En het is gewoon geen toeval, dat zoals

ik al zei, in de ... Nu begrijp je het werk van de Stichting. Nu

begrijp je het werk van je eigen Ziel. Er zijn geen toevalligheden.

Er zijn geen toevalligheden.

Zeer binnenkort, in een zeer, zeer korte tijd, zul je Iraanse kernfysici

zien aan de universiteiten van de Verenigde Staten die rechtstreeks

vanuit Teheran lesgeven. Want de Amerikaanse kernfysici,

Amerikaanse ruimtevaarttechnologieën, zitten in de eerste klas

nog steeds te wachten tot de bel gaat om te beginnen met leren.

Vergeleken met de Chinese en Iraanse ruimtevaart- en nucleaire

technologie.

En dan begrijpen we, dan begrijpen we dat we allemaal gelijk zijn,

want we onderwijzen door de Ziel. (2:06). We onderwijzen door het

begrijpen ervan. En dit is belangrijk voor ons allemaal om te

begrijpen. Kijk niet naar "oh, die en die ... Keshe zei zoiets, en nu

een paar weken later, een paar dagen later, verschijnt het." Dit is hoe

het werkt. Dit is hoe het hoort te werken. We verheffen de Ziel van

de wetenschappers van de natie, niet één wetenschapper meer. En

dit is een deel van het begrip van de mens, een nieuwe dimensie

van het leven, die we genegeerd hebben. En alleen omdat

sommigen van ons er toegang toe hebben, maakt dat ons niet

speciaal. We zijn ons er gewoon van bewust. En we zijn dankbaar

dat we ons ervan bewust zijn. We zijn dankbaar voor de kennis en

de schoonheid die we hebben gekregen.

En daarom hebben we jullie de afgelopen maanden opgeroepen

om samen met ons de wereldleiders en de rest te ontmoeten. Nu

begrijp je hoe het werkt. Misschien begrijp je nu hoe het werkt. De



verheffing komt niet doordat je beslist, de verheffing komt doordat

je oprecht je wens laat blijken om er te zijn, om te bereiken.

Nog een vraag?

K- .. Laat het me uitleggen, dit is totaal... Er is een punt geschreven in

de Iraanse regering, met het Iraanse leiderschap en de Iraanse

administratie, met betrekking tot de Keshe Foundation, en ons werk

met andere naties. De Keshe Foundation en haar management, en

ik als hoofd van de Keshe Foundation, (2:08). blijven loyaal aan de

Iraanse natie. En we dienen de andere naties op gelijke voet. We

zullen Iran nooit verraden. Dit is het probleem dat jullie hebben in

jullie leiderschap, en in het werk van de Ayatollah Khomeini van Iran,

met betrekking tot het onderdeel, de Keshe Stichting, en Mehran

Tavakoli Keshe. Het is uw probleem en niet het onze. We maken dit

duidelijk, met betrekking tot de vergaderingen die de komende

dagen zullen plaatsvinden, dat we correct blijven en dat we Iran

nooit zullen verraden. Zoals we weten zullen we geen enkele andere

natie verkopen, tenzij we ons hetzelfde gedragen en werken, op

gelijke basis, ongeacht natie, kleur of ras.

Mijn woord gaat rechtstreeks naar Ayatollah Khomeini van Iran, in

het proces van de afgelopen 48 uur en de ontmoeting met jou. Iran

blijft hetzelfde. Met betrekking tot de Keshe Stichting en ons werk,

maakt het niet uit welke regelingen en overeenkomsten we tekenen

met de andere landen, om de ontwikkeling van de technologie te

zien. Mijn oproep gaat naar Ayatollah Khomeini van Iran en zijn

boodschappers en het werk van de Iraanse regering. We blijven Iran

steunen op het gebied van ruimtevaart en defensie, en we zullen

niet op onze schreden terugkeren. Hartelijk dank.

Nog een vraag? (2:10).



V: ... In termen van reizen, wat is het deel van de wereldbevolking dat

volgens de Keshe Foundation in de toekomst gebruik zal maken van

het fysieke transport, in tegenstelling tot de energietransmutatie?

K- Het zal een mengeling zijn, het is de beslissing van elke man.

Lichamelijkheid heeft enkele schoonheden, reizen met de Ziel heeft

schoonheden. Het betekent niet dat je geen dingen ziet wanneer je

in de dimensie van de Ziel reist. Je... er is bewustzijn en er is

bevestiging van bestaan. Het is de schoonheid van interactie zonder

de geschilderde werken van lichamelijkheid. Hoewel de dimensie

van de Ziel haar eigen problemen heeft, is ze niet probleemloos. Als

je denkt: "Ik reis, ik heb interactie met de dimensie van de Ziel1, dat is

het." Beide hebben hun eigen schoonheden en hun eigen, wat je

noemt, problemen. Of interface, interactie, begrip, hoe je het ook wilt

noemen. Maar het zal de keuze van de man zijn, en we doen beide.

Maar het mooie is, als de STM zich opent, en de kennis zich opent,

nu we beginnen te onderwijzen aan de andere rassen in het

Universum, zouden we er dan gelukkig mee zijn om te kiezen om

alleen fysiek te reizen op de dimensie van de Aarde, of reizen we

naar positie en dan veranderen we van positie van de Ziel naar

fysieke dimensie reizen, of observatie? (2:12).

Het interessante deel zal komen voor veel van de reizigers van het

Universum is, welke energieën absorbeer je om je Ziel te verheffen,

in, de overspanning van het Universum? Op Aarde eten we,

ademen we, geven we liefde. Hoe doen we dat in de ruimte? Dat is

een ander hoofdstuk van het onderricht.

Zijn we snelle reizigers in de dimensie van de Ziel? Of nemen we

onze positie in, alleen maar omdat we weten dat we snel kunnen

reizen? Dit zijn veel dingen die we moeten beantwoorden. We



hebben er geen bevestiging van en geen begrip van. Tenzij we de

Totaliteit van beide dimensies begrijpen.

Nog een vraag?

Vraag: ... Mijn vrouw is meer dan 60 jaar jong, met de fysieke

vereniging van onze fysieke Zielen, is het gezicht van mijn vrouw

verjongd tot de leeftijd onder de 20. De huid is glad en mooi. De

huid is glad en mooi. Waarom?Wat gebeurt er?" Dank U voor het

antwoord. (2:14).

K- Allereerst, wat heb je gedaan? Of is het alleen voor het oog van de

toeschouwer?

Dit... de lichamelijkheid, de dimensie van lichamelijkheid, is niet

relevant hoe je eruit ziet. Ik bedoel, het is leuk om een vrouw van 60

en 20 jaar oud te hebben, maar wordt dat geen probleem voor een

man van 60 om een vrouw van 20 te hebben die er maar 60 uitziet?

En zoals ik al zei, wanneer we de dimensie van de Ziel uitbreiden,

wordt de fysieke manifestatie irrelevant. Misschien, misschien, toen

de lichamelijkheid de leeftijd van 20 had, was toen de Ziel in vrede

en gelukkig en in balans was. Misschien is dat bereikt. Jullie zien

ouder worden als een kwestie van tijd, wij zien ouder worden als een

kwestie van volwassenheid van de Ziel.

Maar op zoveel manieren, als je dit werk begrijpt en ik heb er al

eerder naar verwezen, hebben we jaren geleden in de klinische

onderzoeken gezien hoe vrouwen van 70, 80 teruggingen naar het

omgekeerde van de menopauze. Omdat het niet alleen een fysieke

buitenkant was, maar ook een binnenkant van het lichaam die

zekerheid wil dat ik me kan voortplanten en leven kan geven. Omdat

mijn leven wordt verlengd. Mensen als... er is een...



Ik denk dat het ergens een grafiek is, als je het op internet kunt

vinden, kun je het vinden. (2:16). Tegenwoordig bepalen ze in welke

decennia je geboren wordt en hoe lang je leeft. Van kinderen die

begin 2000 geboren zijn, wordt verwacht dat ze tussen de 150 en

200 jaar oud worden. Dat is een gemiddelde, niet iedereen leeft zo

lang.

Kinderen die in de twintig worden geboren, leven naar verwachting

200 tot 500 jaar.

Mensen geboren in de jaren zestig en zeventig, gemiddeld zo'n 80,

90 jaar, 100 jaar. Maar met de nieuwe toevoeging van de energie die

vrijkomt en de nieuwe kennis dat je energie kunt absorberen,

zouden die cijfers van 50, 100 of 500 jaar er nog toe doen? Het is een

rotatie van de Zon en een rotatie van de Aarde rond de Zon. Waar je

in de dimensie van de Ziel verbonden bent met rotatie van het

Universum, dimensie van interactie van de velden van het

Universum.



Zouden sommigen van jullie een miljoen jaar leven in de fysieke tijd

van de Aarde? Zouden sommigen van jullie die nu geboren zijn en de

transformatie en omzetting in de dimensie van de energieën van het

Universum begrijpen, verder leven dan wanneer het Zonnestelsel al

ten onder is gegaan, door zijn fysieke dimensie-interactie. Het is heel

goed mogelijk. Niet alleen omdat de moeder sterft, het kind is ook

gestorven. Dat kunnen we niet. En dit maken deel uit van de

realiteiten die we onder ogen zullen zien, die we onder ogen moeten

zien. (2:18). En met een nieuwe kennis, ligt die voor ons open.

Wil je nog steeds 60 jaar leven, hard werken, en dan op je 60ste,

65ste, met pensioen gaan, en van een paar beetjes moeten leven,

net genoeg voor een schamel leven, tot dat punt van scheiding van

het leven komt, je noemt het dood, van de ?? je een gepensioneerde

werd. Of, je boort in de verheffing van de Ziel van het Universum, en

de leeftijd van 65 jaar op Aarde om een pensioen te krijgen is een

grap. Want wat je ook nodig hebt, je ontvangt het via je Ziel. En

misschien leef je wel 500 jaar. Je kunt je voorstellen dat de Franse

regering zich aan zijn haren zal trekken, omdat ze het pensioen met

2 jaar hebben verhoogd en we alle rellen in Frankrijk hebben gezien.

Probeer nu het pensioen te verhogen naar 500 jaar en zie wat er

gebeurt. Er zal geen Franse regering meer over zijn, laat staan de

burgers.

Het gaat dus om de volwassenheid van de tijd. We zien veel

veranderingen, we zien veel dingen met de nieuwe kennis

veranderen. Zij het fysiek, zij het dimensie van de Ziel, zij het reizen.

En als Kenniszoekers zijn jullie er al wijs uit. Jullie weten wat er

komen gaat, want jullie zijn de doeners, wij zijn het niet. Er wordt

niet gezegd: "kijk naar de ruimte op het onderricht van de Keshe

Stichting." We kijken hoe je erin slaagt om in jouw tijd de ruimte te



bereiken waarin je ons kunt onderwijzen. Daarom heet het:

Kenniszoekers. En als je een manier hebt gevonden om je vrouw van

60 naar 20 te veranderen, (2:20). Ik weet zeker dat er genoeg zijn,

zoals Azar en de rest, die het recept zouden willen weten. Ze blijven

nog steeds graag lid van de Universele Raad, omdat de leeftijd niet

meetelt in de dimensie van lichamelijkheid.

Nog een vraag?

Ik zal je iets interessants vertellen als onderdeel van de geschiedenis

van de Keshe Foundation, met betrekking tot deze leeftijdskwestie.

Zoals jullie weten moet je, zodra je 60 wordt, vóór 61, aftreden als je

lid bent van de Universele Raad om ruimte te maken voor een

nieuwe cyclus om te beginnen, een nieuw leven, een nieuw, wat wij

noemen, proces van verheffing van de Ziel1 met een jongere Ziel. En

toen we dit binnenbrachten, maakte een van de leden van de

Universele Raad, die dacht dat hij het recht had om er voor altijd te

zijn, enorm bezwaar: "Jullie wilden van me af. Daarom brachten jullie

dit binnen. Daarom hebben jullie dit ingebracht." Het werk van de

verheffing van de Ziel niet begrijpen. En dan de dictator worden,

want ik ben er eerst geweest. Ik ben er geweest omdat het moest.

En zoals je weet, is ze niet meer bij ons. En dit is een door God

gegeven recht geworden, want ik was erbij en ik ben 60 en 200, ik

blijf nog steeds lid van de Universele Raad.

In de toekomst leg ik uit waarom we dit erin hebben gestopt en

begrijp je de reden. Ook al kan je Ziel duizenden jaren door het

Universum reizen. Als je een Universeel lid bent, op deze planeet,

(2:22). 60 is je limiet, in de fysieke dimensie van de STM. En dan

begrijp je waarom, in de komende leringen. Dus, je kunt kijken, 20,



maar door geboorte, op de fysieke dimensie, 60, is fantastisch. Ik ben

er zeker van dat ze graag het crèmemengsel willen weten.

Nog een vraag?

Vraag: ... Meneer Keshe, het doel dat Jezus gewillig naar het kruis

ging, zou dit zijn om de verschillende niveaus van bewustzijn te

demonstreren en om het afstand doen van het fysieke lichaam te

demonstreren?

K- Het werd op twee manieren gedaan, maar het werd

geïnterpreteerd op een manier dat mensen het zouden willen

veranderen, dat het bij hen past. Hij wist dat hij fout zat. Hij wist van

zijn tekortkoming. Het was niet verborgen. Ga maar eens door het

echte leven van Jezus, door de originele Joodse historische,

historische boeken en literatuur. Niet wat je leest bij de katholieken

en christenen. De geschiedenis kan niet veranderd worden, want het

is geschiedenis, het is mythe. En historici, Joodse historici hebben

geschreven over het leven, (2:24). de levensstijl van Christus, daar en

toen. Het is niet 200 jaar later geschreven, of 300 jaar later, met wat

ze maar wilden.

Jezus leefde als een flamboyante, mooie, jonge man en hij wist wat

hem te wachten stond. Hij wist, zo werd hem verteld door 2 of 3 van

zijn vrouwelijke metgezellen, wat hun mannen met hem van plan

waren. Hij had kunnen ontsnappen. Hij had weg kunnen gaan en

ergens anders heen kunnen gaan. Hij besloot te blijven omdat... Er

zijn een paar redenen voor. Eén is dat hij dacht dat hij onaantastbaar

was. Het zou niet gebeuren, want de vrouwen hielden te veel van

hem, ze doen iets, maar eigenlijk nam de trots van de man al het

andere over.



Maar aan de andere kant wist hij, en hij wist wat is, wat de uitkomst

zal zijn. Ze gaven hem de optie om Palestina te verlaten. En hij nam

die optie toen hij herrees. En hij ging helemaal naar Spanje. Het was

hem dus niet onbekend en hij wist dat hij aan het kruis zou worden

gezet. Het was niet iets wat van de ene op de andere dag werd

besloten. Hij was op de hoogte door de geliefden van wat hun

mannen aan het onderhandelen waren met de Romeinen. Doorloop

de ware geschiedenis van Jezus en zijn tijd in Jeruzalem en in

Palestina. (2:26). En dan begrijp je het.

Dan is er geen vooroordeel. Dan is het niet alleen omdat je leest wat

er in de Bijbel staat. Je leest wat er in die tijd als geschiedenis is

geschreven. Want er is niet mee geknoeid. Het is geschreven door de

Joodse historici. En hij koos, ik bedoel, hij had geen keuze. Hij had

nooit gedacht dat ze hem aan het kruis zouden hangen, want hij

was niet de enige. Ze zeggen dat als je in die tijd van Rome naar

Jeruzalem ging, op de weg waar de Romeinen kwamen en gingen,

er veel kruizen waren met lichamen die eraan hingen. Dat was een

manier om dingen te doen, door de Romeinen. Het was dus niet de

eerste keer dat ze speciaal voor hem een kruis maakten. Het was als

een lantaarnpaal in die tijd. Ze zeiden tegen de mensen: "Doe niets

tegen Rome."

Dus hij wist wat er ging gebeuren. Hij wist dat ze hem precies op

dezelfde plek zouden zetten als de anderen die tegen iedereen

betaalden. Als je een van de Romeinse generaals of militaire leiders

had betaald, hadden ze je moeder aan het kruis gehangen, vergeet

Christus. Je wilde van je schoonmoeder af, je betaalde de Romeinen

voor wat dan ook, ze zetten haar aan het kruis en ze beschuldigden

haar van alles wat ze wel of niet was. Het kruis was dus niet alleen

iets voor Jezus, het was een normale manier van straffen door



de Romeinen. En het is bekend, als je de Joodse historische

documenten en boeken leest, dat het jaren voor Christus werd

gedaan, en het werd jaren na Christus gedaan. En veel van de

kruizen, wanneer het lichaam eraf viel, wat dan ook, werden gebruikt

voor het volgende slachtoffer. (2:28). Het is dus heel uitgebreid

gemaakt. Maar in feite was het een normale manier. En meestal

dragen de mensen hun eigen kruis waar ze het op zetten. Dus, wat

we horen, zo glorieus gemaakt of wat dan ook. Het was een normale

"brood en boter" van de tijd voor de Romeinen.

Zoals ze altijd zeggen, "kuilen en kruisen" kwamen samen omdat ze

de kuil gebruikten om te eten tot het lichaam erbij neerviel. Als je

weet wat een kuil is, de Romeinen gebruikten strijdwagens en

strijdwagens maakten gaten op de weg. En dus plaatsten ze, waar

een groot gat was, een stuk staal om het gat te bedekken zodat de

strijdwagens snel konden rijden. En terwijl ze gingen, maakten ze de

vorm van het gat (dat ook de vorm had van een pot ommee te

koken). En de Romeinen en de anderen raapten het op en

gebruikten het als pot om te koken. Zo werd het, zoals we weten, de

"pothole," omdat ze de potten maakten ommee te koken. Potten en

het proces kwamen dus samen.

En Jezus kende zijn lot met wat hij deed. Als je rommelt met andere

vrouwen, de vrouwen van mannen, dan heeft dat gevolgen. Maar

als je met te veel vrouwen speelt, zijn er te veel gevolgen. Lees de

Joodse historische boeken, of als je ze te pakken kunt krijgen, de tijd

van Christus. Dan zie je de twee verschillende interpretaties, één is

de realiteit van de tijd die geschreven is, en één is wat gepolijst is

om te worden. En dan zie je dat hij koos, hij wist het, en omdat hij

het wist had hij, wat je noemt, de dimensie van wat wij noemen,



(2:30). transmutatie door de Ziel. Hij wist wat hij kon doen, en toen

hij de kennis ontving, deed hij wat gedaan moest worden.

Hij deed wat jullie nu doen, wat wij transport en transmutatie

noemen. Hij vervoerde zijn eigen kruis en toen hij bij het kruis kwam,

transmuteerde hij van het kruis. En dan, terug in de dimensie van

lichamelijkheid. En dan hetzelfde als ik jullie eerder vertelde.

Wanneer je naar de Maan gaat of wanneer je vanuit New York in

Teheran landt en je wilt er als Iraniër uitzien, in New York was je

blond blauw, en dan zie je er Iraans uit, niemand weet dat je

Amerikaan bent, dit is de realiteit van de wetenschap, dus nu

begrijpen we het werk van de Sou1 en de STP, en velen van jullie

zullen het in de komende tijd doen, maar niemand kan de Ziel ervan

afnemen. En dan zie je het.

Hij had die kans en hij veranderde zijn uiterlijk zodat de Romeinen

hem niet zouden herkennen. En hij vertrok met zijn dochter en zijn

vrouw. Maar over dat gedeelte kunnen we niet spreken, maar dan

lees je de mensen die "de wandeling" doen in NoordSpanje,

Zuid-Frankrijk. Dat is de weg van Jezus als man. En hij sprak nooit

over zijn verleden. Wat jij transmutatie noemt, wat jij transmutatie

noemt.

En in zekere zin is Jezus niet de enige. Veel mensen kunnen dit en ze

hebben het gedaan in de tijd van hun leven. (2:32). Op een punt van,

wanneer je het energieveld van de STP vermindert, en de STM nog

steeds actief is door de circulatie van de velden van het lichaam van

de Mens, wordt de getransmuteerde Ziel1 overheersend, en neemt

het de lichamelijkheid over. En je kunt nog steeds gezien worden als

een man, maar de Ziel is dat niet. We hebben dat gezien in de

beproevingen, zoals jullie het noemen, in de eenheden (EU) in



Oostenrijk, in de beproevingen. Velen van jullie gingen door dit

proces, waar Jezus

ging. En je koos ervoor om een zeemeermin te worden, als je een

meisje hoorde, half mens, half vis. Velen van jullie kozen voor andere

dingen, velen van jullie kozen ervoor om de Ziel van de Christus te

zien of zijn aanwezigheid te voelen. Nu is het de realiteit, nu

begrijpen we het als wetenschap.

Waar, toen was het een mysterie, omdat leraren zoals wij, als

Universele leraren, onze taak is om de waarheid, de kennis te

onderwijzen. Dan is het aan de Mens om het te manipuleren, of

wezens van het Universum, om het te manipuleren, om de

verheffing van hun Ziel te bevorderen. Het hele doel van het

onderricht, al deze leringen aan jou en in de dimensie van de Ziel,

aan de andere rassen van het Universum, is hoe je sneller het niveau

van ontmoeting kunt bereiken, in contact komenmet de "Ziel van

de Schepper." Niets anders. Er is geen ander doel, omdat de liefde

van de Schepper, wat is om te zien, waar het naar terugkomt, geliefd

is door. Wij zijn in zekere zin

'liefdesleraren', maar voor de Schepper. (2:34). Maar, voor hen die

niet weet hoe, is de manier, wij kennen het recept. En het komt niet

door hemel of hel, het komt door het begrijpen van de interactie

van de velden.

Ga terug naar het onderricht van vorige week, hoe ik jullie uitlegde

dat je de dimensie en richting van de reis bepaalt, zoals we het in het

fysieke leven doen, zoals we het als fysiek doen om van richting te

veranderen tijdens het rennen van de mens, en het achtervolgen van

een mens zelf, hij beslist plotseling om te draaien, door de emotie of

door de Ziel. In STP, als je de dimensie van het bereiken van het



niveau van STP begrijpt, die je naar de Schepper brengt, en dat is

onze taak, niets anders. Dan begrijp je.

Daarom zeg ik, er zijn geen, nee, nee, nee, nee, hoe je het ook noemt,

de naam van. Wat jou uitkomt, telt niet. Wat de realiteit is, telt. En je

kunt elke naam, elke vorm, elke positie kiezen die je wilt. Sommigen

van ons bereiken het, en sommigen van ons bereiken het op een

bepaald punt, en sommigen van ons begrijpen het en gebruiken

het. En anderen zeggen: "oh, ik heb het gedaan." Dus ga ermee door,

het is goed, je hebt tenminste hoogte gevonden.

Je moet dus volwassen zijn om te begrijpen waar het onderricht over

gaat. Het gaat niet alleen over MaGrav. (2:36). We brengen je op een

manier om te begrijpen hoe je je STP kunt verheffen, en dan

daardoor te begrijpen hoe het werkt. Dat je dat punt van rijpheid kan

bereiken om je Schepper te bereiken. Dat is alles. Maar jullie hebben

geen Boodschappers en Profeten nodig.

Nog een vraag?

V: Decaan... Mr. Keshe, u hebt vanmorgen veel dingen genoemd.

Dank u. Een van de dingen die ik graag zou willen, als dat mogelijk is,

is dat u zegt dat we slechts 5% van de kennis van de Stichting

hebben ontvangen. En dus, de echte kennis, wordt dit allemaal op

de achtergrond aan anderen gegeven, of is dit in het algemeen, is dit

een Universeel iets? Wat bedoel je hiermee?

K- We hebben een onderzoeksontwikkelingskant en een publieke

kenniskant. Onderzoek en ontwikkeling lopen honderden jaren voor

op de publieke kennis. En we hebben de kracht hiervan in het

recente verleden aan enkele wereldleiders laten zien. We zitten daar

niet als mooie gezichten. We onderwijzen de Kenniszoekers die het



begrijpen, zetten het om in een taal van de Mens, wetenschap van

de Mens. En dan leveren we het aan de wereld



leiders, om die verandering teweeg te brengen. (2:38). En de kennis

in de hand van onze Kenniszoekers aan de top, ligt honderden jaren

voor op wat je in het openbaar ziet als kennis van de Keshe

Foundation. Maar de wereldleiders begrijpen de veranderingen die

het brengt.

V: Sorry dat ik u stoor. Wat was hun reactie hierop toen u hen de

kennis liet zien?

K- Het is geen reactie. Ze... De wereldleiders hebben de kant van

(met) de Keshe Stichting gekozen, zonder twijfel. Het is hun taak om

naar buiten te treden, niet voor ons. Maar zoals ik al zei, toen we in

China waren voor de Corona situatie, hadden we een heer, een

andere heer in ons kantoor, die uit het niets kwam vanwege de

situatie die we begrepen, en aan een dinertafel als ik het me goed

herinner, was Wang Lin aanwezig bij die bijeenkomst. Hij zei dat

wanneer de wereldleiders elkaar ontmoeten, de Keshe Stichting

wordt besproken. Hij zei dat ik erbij was toen het besproken werd.

Wij zijn niet de smaak van vandaag. (Ze) zijn zich ervan bewust dat

de kennis er is en hoe we het onderwijzen. En het is in het belang

van hun burgers en hun, hoe noem je dat, hun structuur. Je moet

begrijpen dat we elke donderdag lesgeven. En zoals jullie mijn lessen

inmiddels kennen na bijna 500 sessies, zijn er geen barrières die me

tegenhouden. Of het nu gaat om het prijzen van regeringen,

wereldleiders of letterlijk, ronduit uitleggen en verklaren waar we

staan en waar we zijn. Zoals je een paar minuten geleden in dat

opzicht hebt gehoord, (2:40). de interactie met de Iraanse regering,

Zijne Eminentie Ayatollah Khamenei van Iran, in interactie met de

Keshe Foundation in de afgelopen dagen en in de toekomst. We

houden ons nooit in.



Maar, zouden ze weten dat de kennis nodig is, omdat hun

wetenschappers ernaar luisteren, hun mensen ernaar luisteren, en zij

brengen de verandering. En de Keshe Foundation, op één sectie na, ik

denk dat het China is of een deel ervan, is nooit verboden geweest,

met alle rode vlaggen en de "firewalls" die ze opwerpen. Ze staan ons

toe om les te geven, het is hetzelfde met Iran, het is hetzelfde met

andere landen. Omdat ze weten dat de kennis zo correct is, ze weten

het, maar, wanneer zou de... Op een bepaalde manier, als je het

bekijkt, zeggen ze: "Oké, laat hem lesgeven, laat hem al het vuur en

de schuld op zich nemen, en wij nemen de voordelen ervan als het

komt."

We waren in een vergadering, zeer recent, en ambtenaren,

topambtenaren van de regering, ze brachten wetenschappers met

zich mee, waarvan ze dachten, dat zijn de top, niet dat ze weten dat

het de topwetenschappers zijn, de regering brengt geen

wetenschappers van de straat, ze brachten hun topwetenschappers

naar, in een discussie. En op het moment dat een van de

topwetenschappers de lift uitliep, zei hij: "hallo meneer Keshe", en ik

herkende hem niet, om wat voor reden dan ook, maar onze

kenniszoeker herkende ons, we ontmoetten hem daar, en hij was

een kenniszoeker. En de ambtenaren waren verbaasd dat zo'n

wetenschapper op dit niveau alles weet. En ze hoefden er niet verder

op in te gaan, want een van de topwetenschappers die ze

meebrachten is al een Kenniszoeker. We hoefden niets te bespreken.

Het was gewoon om te luisteren wat ze misten. (2:42).

En het is dezelfde structuur, met andere wereldleiders, andere

omstandigheden. Zij laten ons, als de Keshe Foundation, achter om

jullie als Kenniszoekers te onderwijzen, zodat zij ervan kunnen

profiteren,



als het erop aankomt, maar laat hem het vuur aan de schenen

leggen. We zijn ons hier al jaren van bewust. En dus, het is niet hoe

hun reactie is, ze hebben al jaren gereageerd, door ons te laten

kunnen aanraken, te onderwijzen, en je ziet ons niet verboden

worden. Geen enkele organisatie heeft op deze manier onderwezen,

in alle landen, van communisten tot niet-communisten, van

koningschap tot presidentschap tot democratie, vrijelijk. Uit hoeveel

landen komen jullie vandaag? Uit 100, 200 verschillende naties en

gebieden, uit elke hoek van deze planeet, en elke donderdag, je weet

dat het er is, en je komt er naartoe.

Het is de taak van jullie regeringen om te bedenken wat ze hebben

gedaan of wat ze doen met de kennis die ze ontvangen. We kijken

niet naar hun reactie. Wij channelen en onderwijzen van

zonsopgang tot zonsondergang, van China tot Los Angeles. Van

Shanghai tot Los Angeles, de aarde rond. Sommigen van jullie zijn

van Shanghai, sommigen van jullie zijn van Los Angeles aan de lijn.

Sommigen van jullie komen uit Europa, Iran en elk ander land

daartussenin. En niemand heeft jullie tegengehouden om naar het

onderricht te luisteren.

Zoals ik al zei, waren we onlangs in een vergadering met een van de

meest invloedrijke mannen, in een van de grootste landen ter

wereld, hij zei, de wetenschapper zei, (2:44). "we weten, en Newton

weet van dit en dat, dit gaat er tegenin." Hij zei, "nu schrijven we een

nieuw wetenschapsboek, laat ze maar naar ons komen. Dit is wat het

is, en wij nemen de kennis van nu af aan." Dus, de wereldleiders

hebben hun beslissingen genomen, waar gaan we naartoe? We

zoeken niet naar reactie, de reactie spreekt voor de afgelopen 10 jaar

dat ik elke donderdag les kan geven.



V: Meneer Keshe, is het hetzelfde als u met de religieuze leiders

spreekt? Theologie? Krijgt u een totaal andere reactie? Of zijn het de

wetenschappers en de theologen? Is het een mix?

K- Ah! We hadden ze allebei, we hebben ze allemaal. We... Ik heb

geen beperking, er zijn geen grenzen. Sommige van de

Kenniszoekers zijn hier, toen we bij de mensen van het Vaticaan

zaten.

En sommige van de Kenniszoekers zijn hier, toen we spraken met de

meest religieuze, religieuze mensen, die tegenwoordig hoge posities

bekleden in de Iraanse regering, als Mullahs en Ayatollahs. Ik kreeg

een referentie toegestuurd door onze mensen in Teheran. Deze man

die nu het hoofd is van deze, deze, de hoogste rang in Iran is overal in

het nieuws. Hij zei, Mr. Keshe, je hebt al twee of drie keer met hem

gesproken. Hij kent u. En nu heeft hij deze positie. Hij volgt ons. Hij

kent onze positie en ons standpunt. We praten met de mensen die

aan de macht zijn, en met de mensen die aan de macht komen.

Een van onze Kenniszoekers is een zeer, zeer naaste, topadviseur

van een van de wereldleiders die net herkozen is. En hij werkt via

ons naar de wereldleider. (2:46). Een van de onlangs herkozen

wereldpresidenten, zijn letterlijk naaste adviseur is een

Kenniszoeker. We ontmoeten elkaar regelmatig. En hij brengt de

kennis over naar de regering. Dan is het patent, het moet voor hen

werken. Dus we kijken niet, we zien niet. We zitten in de wortels

ervan. We hebben zoveel vrij onderwezen dat we de ziel van velen

hebben geraakt. Dus, het is niet zo dat Kenniszoekers, maar ze zijn

regelmatig, elke week, ze leren erover, ze gebruiken het. En dat is

alles wat voor mij telt, die positieve verandering. Het maakt niet uit

hoe en waar.



Vraag: Dat lijkt de schoonheid te zijn van wat u hebt onderwezen,

meneer Keshe, is dat begrijpen dat het van elke Ziel is, allemaal

gelijk zijn, en hoger en lager. En dat is de echte schoonheid. Dat

wanneer je de Ziel aanraakt, het een totaal andere, andere

veldsterkte is. En het maakt mensen nederig. En dat is de echte

schoonheid ervan. Dat is echt heel bijzonder.

K- De realiteit is dat jullie Kenniszoekers zijn, die het dragen. Ik kom

uit een heel typische, unieke familiestructuur. En mijn moeder zei

altijd tegen me: niemand mag weten wie je bent als je het huis

uitloopt. Waar je bloedlijn vandaan komt en met wie je verbonden

bent, zit in je hoofd en niet op je kleren en in je mond. En zo leefde

ze, en zo leven we allemaal. (2:48). En drie, vier jaar geleden, toen ik in

Italië was, zei een van mijn eigen naaste familieleden, aan een

eettafel, heel dichtbij, heel dichtbij, "jij komt daar niet vandaan, hoe

komt het dat we dat niet weten?". Ik zei: "jullie weten niet veel wie wij

zijn."

De Keshe Foundation ben ik niet, dat zijn wij allemaal. En we

gedragen ons allemaal hetzelfde, we onderwijzen vrijelijk, we doen

ons best om de kennis te delen, en wanneer het wordt, zoals een

man op CNN zei, ik geloof het, wanneer het op CNN komt, zullen

jullie allemaal zeggen, "oh, we zijn er." Maar het heeft zijn tijd nodig.

Zelfs vandaag werken we al vanaf 4 of 5 uur 's ochtends. We krijgen

zoveel steun en mensen die niet eens Kenniszoekers zijn, maar ze

willen deze technologie zien, op... om de verandering te brengen. En

ze werken eraan, we... we vechten niet, we werken gewoon, continu,

20, 22 uur per dag, soms, om ervoor te zorgen dat het gebeurt. In de

afgelopen 3 maanden heb ik meer uit een koffer geleefd dan dat ik

echt thuis was. Maar jullie kregen allemaal les zonder te weten waar

we waren. Soms veranderen we de lestijd, omdat er belangrijke



vergaderingen zijn met ambtenaren, regeringen en andere dingen

die niet veranderd kunnen worden. Het is dus beter om het

onderricht van de Kenniszoeker te veranderen, dan te proberen op

een ander tijdstip daarheen te gaan. Ik heb letterlijk, drie, afgelopen

drie maanden, vier maanden, uit de koffer geleefd. En gisteravond

ben ik zelfs voor een paar uur thuis geland. (2:50). En de komende

dagen gaan we weer.

Ik heb rust gevonden in mijn privéleven. En dat heeft me in staat

gesteld om de Keshe Foundation in de afgelopen 3, 4 jaar te

brengen waar het nu is. Wat ik mijn hele leven zocht, heb ik

gekregen en daar ben ik dankbaar voor. En het stelt me in staat om

volledig te dienen. En er is niemand die het van onderaf kapot kan

maken, continu. Dus, het zijn jullie als Kenniszoekers en wij om de

koers uit te zetten voor hun volgende stap, die zo'n schoonheid

brengt in de beslissing van wereldleiders, en in de economische

situatie, en al het andere.

Gisteren kreeg ik een telefoontje van een van onze topmensen van

de Keshe Foundation, dat ze naar hem toe kwamen en hem wat

informatie gaven. Omdat ze weten dat we correct werken met

regeringen. Je moet er niet aan denken of ze het accepteren of niet.

De acceptatie van de Keshe Foundation, echt onderwijzen en ik nog

steeds, openlijk als een, je moet begrijpen, zeer, zeer belangrijke

positie. Ik denk dat het belangrijker is dan wat dan ook, soms kijk ik

ernaar. Met alle sancties tegen Iran, met alle 80 miljoen Iraniërs die

lijden onder de nucleaire technologie van Iran, ben ik als Iraniër, een

Iranese paspoorthouder, (2:52). reizen nog steeds over de hele

planeet en worden met open armen ontvangen door alle naties. En

we geven nog steeds les in 10 jaar tijd, en niemand heeft ons

tegengehouden, niemand is naar binnen gelopen, je mag geen les



geven, ze hebben onze Zoom-sessie niet gesloten, ze hebben onze

andere sessie niet gesloten. Dus, we doen iets goed, maar laat die

man de kogel dan opvangen, laat hem lesgeven, en als het werkt,

nemen wij de eer, we vinden het niet erg. Als dit de manier is om

vrede en kennis te brengen, laat het dan zo zijn. Het maakt niet uit

wie brengt en die aan het kruis gaat. We zijn één keer van het kruis

weggelopen, met het nieuwe leven zal het niet de eerste keer zijn.

Nog een vraag?

V: Even heel snel meneer Keshe, het beeld dat op het scherm staat,

doet de AI zijn werk goed? Is deze koepel, voelt het voor u, ongeveer

zo echt?

K- Ik weet niet waar het vandaan komt, dit zijn de nieuwe

verbeeldingen van Rick en de mensen met wie hij op de

achtergrond heeft gewerkt.

R: Ja, ik wilde gewoon een foto van aliens in ... ... of een buitenaardse

achtergrond met mensen die ook samenkomen. En het genereerde

op de een of andere manier dit beeld en ik zei, "dat is dichtbij

genoeg, ik neem het." Dus... Het maakt het echt makkelijk als artiest.

Je vraagt gewoon wat je wilt, en je kiest uit vier afbeeldingen, als je

er één mooi vindt, kun je het een beetje uitbreiden, of wat dan ook.

En het is niet helemaal accuraat of zo, (2:54). maar het geeft een

indruk, het geeft een idee, of het kan anderen inspireren om erover

na te denken, in andere richtingen, of wat dan ook. Dus het is wat

het is, ik weet nog niet zeker wat ik ervan moet denken.

K- Wat is een alien en wat is een mens?

R: Dat is het nou juist, sommige van deze wezens onderaan hebben

drie benen en staarten en grappige dingen op hun armen en zo. Ik



weet het niet zeker, sommigen zien eruit als bomen en lopende

bomen en dat soort dingen. Dus, ik denk dat alle soorten wezens

onder de regenboog. Als je denkt dat we nu een identiteitscrisis

hebben, wacht dan maar tot de toekomst.

V: Dacht je Rick dat de AI op de aarde gebaseerd is? Het lijkt op het

landschap van de aarde op de achtergrond.

K- Nee, veel planeten zien er zo uit, niet alleen de Aarde. Mars heeft

zulke kenmerken, de Maan heeft zulke kenmerken. Overal waar de

magnetische velden en de, hoe je het noemt, de Ziel van de Planeet,

en zijn STP en in de dimensie die het is, beweegt, zie je deze

structuren. Het is niet uniek.

R: Hebben ze regenbogen en andere planeten?

K- Al het andere, ja. Ik heb onlangs iets heel moois ontvangen, ik

denk dat het van Azar is. Emirates Airlines probeert het toerisme te

promoten en zegt: "Dit is niet zo'n land, dit is dit land, dit is niet zo'n

land, dit is dit".

land." En dus hebben we beelden van, we moeten hetzelfde krijgen

op dezelfde plaatsen, niet. (2:56). Dus, het is, dit beeld kan overal in

het universum zijn.

Vraag: Ik herinner me dat u zei, meneer Keshe, dat er een tijd, plaats

en positie zal komen waar je centra of plaatsen zult hebben waar je

als mens naartoe zult gaan om te leren hoe je een andere atmosfeer,

een andere dimensie, een andere planeet, je weet wel, een andere

veldsterkte kunt ervaren. ... Is dit nog steeds relevant?

K- Dit is heel relevant en binnenkort nodigen we je uit op deze

plaatsen. Misschien in de komende 3 tot 5 jaar. Dit soort



ruimte-omgevingen zullen binnen 3 of 5 jaar realiteit worden. We

hebben... de reden waarom ik je dit vertel is niet iets waar we van

dromen. We hebben ervoor getekend. We hebben overeenkomsten

getekend om zo'n centrum te ontwikkelen. Het gaat enorm veel

geld kosten, maar de regeringen hebben zich eraan gecommitteerd.

Want we moeten het doen om te kunnen koloniseren. We moeten

zien wat het is en wat er van ons wordt en hoe het ons zal

beïnvloeden, voordat we miljoenen, honderdduizenden mensen in

een nieuwe toestand, in de ruimte, storten. Het is niet of het relevant

is, het is de Keshe Foundation en het management heeft zichzelf in

een structuur van zoiets gestoken. Je zult erover horen, het is de taak

van de regering om het aan te kondigen, maar in de nabije toekomst

is dit realiteit, (2:58). dit is waar we de komende maanden en jaren

aan zullen werken, om zo'n structuur te bouwen, niet in één ruimte,

maar in een enorme ruimte, om te zien hoe mensen met elkaar

omgaan, hoe mensen het doen.

En we hebben veel geleerd van de lockdowns in de Corona-tijd.

Psychologisch gedrag van lockdowns. Of psychologisch gedrag van

een groot aantal mensen in een koepel. Moeten we banen voor ze

creëren? En moeten we ze bezig houden? Laten we ze in andere

dimensies leven? De Corona heeft veel kennis gebracht in structuren

zoals de Keshe Foundation, NASA en ruimtevaartorganisaties die

werken aan kolonisatie. Hoe mensen kijken, leven in een open

ruimte, maar ze zijn opgesloten in een ruimte. Je kunt gaan

winkelen, maar op zo'n moment.

Voor jou is het gewoon iets wat je hebt meegemaakt, maar mensen

zoals wij bestuderen dit zeer grondig. Sociaal gedrag in een grote

structuur in de ruimte. En we hebben gezien hoe mensen zich

gedragen. Uit liefde voor, angst voor hun eigen leven, en ten tweede



om de anderen te beschermen. We blijven thuis en werken vanuit

huis. We hoeven niet naar kantoren. En dat patroon zien we nu

volgen na de Corona. Vele, vele, vele kantoren over de hele wereld

zijn leeg, omdat je geen kantoor nodig hebt als je op je bed kunt

werken en efficiënter kunt zijn dan daar naar binnen te gaan,

iemand die de huur betaalt, de lichten en al het andere, zodat jij je

werk kunt doen.

Het is heel, heel interessant. Als je de veranderingen in sociaal

gedrag begrijpt, is dit iets wat je gewoon kunt meemaken. (3:00). Als

je tegenwoordig de luchthavens bekijkt, als je naar de luchthavens

van voor Corona gaat, had je zoveel bureaus en zoveel mensen die er

zaten. Dus moesten ze weg, omdat er door Corona geen passagiers

waren. Dus in de tussentijd hebben veel luchthavens een upgrade

uitgevoerd naar geen, zoals je het noemt, fysieke aanwezigheid van

lichamen ... Vroeger moest je wachten in de rij, inchecken, je krijgt

een ticket, de dame neemt je koffer mee en al het andere. Als je

gaat, hebben we

al een paar keer gedaan, in de afgelopen maanden, zoals ik al zei, via

ons op de luchthaven vanWenen. Je... er is... alle bureaus zijn leeg.

Misschien zitten er één of twee mensen. Als er iets gedaan moet

worden, zijn alle menselijke werknemers weg. Er is een machine. Je

voert je code in, de streepjescode. Je krijgt een ticket voor je bagage.

Je gaat naar de plek waar je vroeger de dame zag om je bagage in te

doen. Daar zet je je bagage op. Er is een machine die het leest. Neem

je koffer, en je gaat. Er is geen menselijke interactie.

En als je tegenwoordig naar veel luchthavens gaat, moet je je koffer

openen, computers eruit halen en zo. En er staan zoveel mensen. Als

je naar het vliegveld van Amsterdam gaat, hebben ze nu het

systeem. Je hoeft niets te openen. Je zet gewoon je bagage en alles



op de band en het gaat erdoorheen. Dus al die problemen die we

hadden, zijn nu opgelost. En er is minder menselijke interactie nodig.

Waar zijn al die banen gebleven? Wat doen die honderden mensen

achter de balies, honderden mensen die je bagage controleren en

openen, je tas eruit halen, wat is er met hen gebeurd? Als je naar het

vliegveld van Amsterdam gaat, zet je gewoon je koffer met 10

telefoons en 20 computers erin op de band, (3:02). en het komt er

aan hun kant uit. Als ze een vraag hebben, stellen ze die. Ze zien alles

wat erin zit. En het zijn twee mannen. Wat is er gebeurd met alle

tientallen mensen, doe dit, doe dat, die je inchecken?

We zien dus de verandering van de sociale structuur. We zien dat er

geen kantoren nodig zijn ommee te werken. Je kunt dus op de maan

wonen en voor een verzekeringsmaatschappij op aarde werken.

Zo zal het zijn. En met het nieuwe huidige communicatiesysteem,

dat we nu hebben ontwikkeld en dat vanaf deze week door onze

artsen wordt gebruikt, is het ogenblikkelijk via de Ziel. Dus je kunt

eigenlijk ogenblikkelijk met de computers op Aarde werken.

De nieuwe draadloze structuur van Zielsinteracties in de fysieke

dimensie is de afgelopen dagen uitgeprobeerd door onze artsen. En

we zullen de komende weken zien hoe effectief het wordt en hoe

het werkt. Er is dus minder behoefte en noodzaak. En wat gaan we

doen met al die werkloosheid? Wat is er gebeurd met al die

honderden dames achter de balie die je incheckten? En daar

moesten drie ploegen van zijn, want het vliegveld is 24 uur per dag

open. Nu zijn het twee mensen, inchecken, klaar. Ik denk dat de

volgende stap is dat je nu naar hotels gaat. Je had een butler en je

had iemand die je kwam inchecken, en, of als je bagage had, of

zoiets. Als je nu de hotels binnenloopt, wat we tegenwoordig hotels

noemen, hebben de meeste hotels een, wat we noemen, robot. Er is



een pakketje voor kamernummer zo en zo, ze stoppen het gewoon

in de robot, de robot gaat, levert af en komt terug. (3:04). Je hebt die

menselijke butler, dat wat dan ook, niet nodig. De fooitijd van 10

dollar door de Amerikanen is voorbij.

V: Meneer Keshe, mag ik u daar snel een vraag over stellen? Dus, zou

het beter zijn dat, of hoe zal het zijn? Zal het... zullen de leringen die

ergens anders aanwezig moeten zijn, afkomstig zijn van andere

Zielen die in die omgeving aanwezig zijn? Of zal het via Zielen zijn

die hier op de planeet Aarde aanwezig zijn? Hoe zal die interactie

werken? Wie zou hiervan de beste leraar zijn?

K- Oh, ieder van ons. Hangt ervan af wiens ziel je bent, als kracht

van. Weet je, dit is een van de grootste dingen waar niemand

aanspraak op kan maken. Zoals ik al zei, "er is niemand koning, ik

ben de beste".

leraar." Nee, we... het hangt ervan af hoe we lesgeven en op welk

niveau we lesgeven. Sommigen van ons zijn goed in het maken van

Gans en daar zijn we in blijven hangen. Sommigen van ons zitten nu

op een ander niveau.

Een van onze grootste problemen is nu om een groep van

kenniszoekers samen te stellen die de sprong kunnen maken van

waar ze nu zijn en waarvan ze denken dat ze de beste kenniszoekers

zijn in de Keshe Foundation, naar waar we werkelijk zijn in

onderzoek. Een deel van mijn huidige probleem is, hoe breng ik

iemand van de eerste klas naar de zesde klas? En zouden ze het

begrijpen? De ontwikkelings- en kenniskloof in de Keshe Foundation

is zo groot, wat in het openbaar is en wat in onderzoek en

ontwikkeling en het begrijpen ervan, dat is op dit moment een van

mijn grootste hoofdbrekens.



Heel weinig mensen begrijpen heel weinig onderdelen. En

tegelijkertijd proberen we te begeleiden, om de andere dingen

samen te voegen. (3:06). We proberen de anderen te trainen om

binnen te komen. We hebben geen kenniszoekers, maar we werken

met de kenniszoekers die de structuur beginnen te begrijpen, in drie

verschillende landen, vier verschillende landen, tegelijkertijd

werkend. En proberen om dit alles te brengen en

Kenniszoekers binnen te halen die dachten: "oh, ik maak Gans, en ik

heb dit gedaan en ik heb daar wat lapjes neergelegd." En als je dan

ziet wat voor realiteit de kennis en de fysieke ontwikkeling in de

Keshe Foundation is, wat zouden ze dan denken? Zouden ze zich

terugtrekken, of zouden ze springen, of zouden ze denken dat ze

plotseling God zijn? Of zouden ze net als de anderen wachten tot we

klaar zijn ommassaal te onderwijzen?

Een van de grootste problemen om naar het volgende niveau te

springen, wat we in de komende paar jaar zien, is, zoals ik de

afgelopen weken tegen de functionarissen zei, om de technologie

van de Keshe Foundation in massamedia op televisies te

onderwijzen, zodat mensen het fysiek kunnen doormaken. En dan,

wie van jullie Kenniszoekers, die vastzitten aan Gans en de anderen,

springt naar energie, springt naar magnetisch veld overdracht? Dit is

een van de grootste problemen. Ons probleem is niet

technologische ontwikkeling, ons probleem is, hoeveel

Kenniszoekers we over deze drempel van vooruitgang kunnen

brengen, die in 3 of 4 groepen over de hele wereld wordt gehouden,

en de huidige Kenniszoekers die denken dat ze alles weten en dat ze

kunnen onderwijzen.

Er zijn zoveel manieren, bepaalde dingen, die je kunt leren om Gans

te maken. Maar wat is het volgende? En als je dat gedaan hebt, wat



is dan het volgende? Hoe gaan we ommet de Ziel? Hoe gaan we

met elkaar om? (3:08). Hoe leggen we aan de topwetenschappers

niet de Ziel uit, maar deze energie-envelop. Want voor mij is dit de

enige manier waarop ze het tegenwoordig begrijpen, totdat ze

volwassen genoeg zijn om de Ziel te begrijpen. Hoe gaan we ommet

deze energie-envelop? Dat we jou erin stoppen. Je Ziel genoemd, die

je STP draagt. En hoe transmuteren we jullie? Hoeveel van jullie

kunnen we tegelijkertijd transmuteren? Hebben we die master

trustee nodig, dat we alle familie in één stoppen, alle bedrijfsleiders

in één, en dat we ze dan in één keer naar de maan brengen, of

pendelen we ze één voor één?

Dit zijn geen droompraatjes, dit is echt het proces dat verschillende

onderdelen van de Keshe Foundation doorlopen, wetenschappers

die eraan werken. Hoe muteren we energie in materie en materie

weer in energie? En we krijgen hetzelfde terug, we zetten een

sinaasappel neer, we krijgen een sinaasappel, we zetten geen

sinaasappel neer en we krijgen een appel.



Vraag: ... Mag ik even snel zeggen. Dus, veel van de Kenniszoekers

hebben jullie kennis gegeven, veel kennis, een aanzienlijke

hoeveelheid kennis. En het is in staat geweest om de stukjes te

ontcijferen die je nodig hebt om de puzzel in elkaar te leggen om

het te kunnen transmuteren zodat je het kunt gebruiken, je weet wel

om naar de dimensie van plasma te gaan, echt plasma. En ik denk

dat veel Kenniszoekers dit doen wanneer ze openlijk de kennis

ontvangen en ze maken de Gans'en of ze maken de

materietoestanden. En wanneer ze het dan teruggeven aan mensen

om de kennis door te geven, transporteren ze de kennis opnieuw in

plasma. Ze ontvangen het dus op het niveau van de Ziel. (3:10). Is dit

je begrip? Is dit wat...

K- Het is gedeeltelijk, maar we hebben gezien dat Kenniszoekers op

een heel speciale manier lesgeven. En als ze dan zien, ze leren, ze

doen, dan breken ze plotseling af en ze... ze verbreken de verbinding

met de Keshe Foundation. Dat het hun kennis is en ze beginnen te

werken en dingen te doen. We hebben dat gezien bij de dokter in

Washington. Ik heb veel tijd gestoken in het onderwijzen van hem, in

de hoop dat hij tot inzicht zou komen. En toen hij het eenmaal

geleerd had, dacht hij: "Nu heb ik de Keshe Foundation niet meer

nodig en wil ik niet dat iemand weet dat ik hun technologie

gebruik". Je weet precies waar ik het over heb. En hij zit nog steeds in

het slop van, hoe noem je dat, roterende reactoren en al die onzin,

waarvan hij nu denkt dat hij het is.

We onderwezen veel mensen, een aantal Kenniszoekers, om hen op

te voeden. We vertrouwden erop dat ze hun kennis zouden delen.

Maar nu is het geld verdienen geworden, een winstgevende

business, dat is alles waar ik om geef. Maar ze betalen ervoor. Ze



betalen via hun Ziel voor het verraden van hun eigen Ziel. Kijk niet

naar de korte termijn, kijk naar de lange termijn, wat er gaat komen.

We stoppen niet met onderwijzen, het maakt niet uit wie. Maar dan

komt het vertrouwen. Zoals ik altijd zeg, testen we de hitte van het

vuur met goud. Is het heet genoeg om het goud te smelten, zoals

het smelten van je hart? En we testen de hebzucht van de mens met

hetzelfde goud. Als je dit goud nog steeds bij je draagt, is het er

alleen maar om een doel te dienen. Of het neemt je tijd over en het

is, wat ik noem, verblinding, verblindt de man. En dat hebben we

gezien bij vele, vele Kenniszoekers.

We hadden een lid van de Universele Raad, (3:12). Ik herinner me dat

ik met hen in Italië wandelde. En ze waren niet van een land, ze

waren Universele Raadsleden in het land dat ze adopteerden. En hij

zei, "we hebben de Keshe Foundation niet nodig, want het brengt

ons veel handel, op onze website. We verkopen alle producten, we

zijn verbonden." En ik zei: "Je moet uit de Universele Raad stappen."

Dus, laat het zijn.

De kennis behoort ons niet toe. We zijn slechts leraren. Maar we

moeten observeren dat het niet op hetzelfde pad valt als voorheen.

Het heeft een hogere waarde, het is tijd voor verandering. En die

verandering moet komen door te begrijpen dat geen goud geen

waarde heeft. Maar de verheffing van de Ziel wel, dat is het goud. En

dan laat je het aan de anderen over.

Vraag: Meneer Keshe, de Kenniszoekers die deze kennis echter

ontvangen, die de leraren worden en deze kennis geven, zij, zoals u

hebt gesproken over Christus, Jezus Christus en andere profeten, ...

de kennis zoals u deze keer hebt gedaan, wordt gedeeld onder,



gelijkelijk onder de mens, en velen over de hele planeet. Dus, is de

verheffing van alle

deze Zielen, als één Ziel, ... de verandering in zichzelf

teweegbrengen? Dus, de verandering is aanwezig in dit

moment. Je hebt de ... je hebt het geleverd, het is in positie.

K- We hebben nog niet eens 1% van de kennis overgebracht. Maar als

1% sommige mensen laat denken dat ze God zijn, (3:14). Dus je kunt

je voorstellen dat als we 1% geven en ze krijgen 1 miljoenste van die

1% en ze denken God, stel je voor wat ze voelen als ze de 1% krijgen.

En hoe zouden ze het dan delen? Begrijp je dat? Dat is het

probleem. Maar, dat is dat vuur. Laten we eens kijken wie ermee

smelt.

K- ... Zullen we het voor vandaag houden?

R: Natuurlijk, als u dat wilt, meneer Keshe.

K- Als we nog een vraag hebben, hoor ik het wel.

R: Nou, we hebben een handje geholpen met Salomea, maar als

jullie vinden dat het tijd is om te stoppen, dan kunnen we dat doen.

We zijn al een tijdje bezig hier.

K- We hebben al lang niets meer van haar gehoord. Laten we eens

kijken waarvoor ze zichzelf kan prijzen. Kom op. Laat horen, luister

naar haar.

V: Ommij te prijzen? Mezelf? Ik prijs u,

meneer Keshe. K- Ga door.

V: Het is mijn vrije dag, weet je. Ik heb het druk met mijn huis. En ik

mag en kan geen contact hebben met jullie Zoom en ik ben zo

verdrietig. Maar vandaag is de dag van de kinderen, van het kind. Ik



ben het kind van het universum. Herinneren jullie je nog de brief die

ik schreef aan alle Kenniszoekers van jullie Zoom, ik stuurde hem ook

naar mijn oude collega's, inclusief ministers en directeur-generaal,

en ze stuurden hem naar de Europese Unie. (3:16). En de volgende

dag heb ik gezien dat het concept van duurzame vrede werd

opgenomen in een strategie voor duurzame ontwikkeling van deze

instelling, want ik stuurde op 9 mei, het was een dag van Europa. En

dit is een voorbeeld van hoe onze wens werkelijkheid kan worden als

we onze Ziel verheffen. En ik denk dat de verheffing van de Ziel de

sleutel is, zoals je zei, om te bereiken en te manifesteren wat we

willen. En nu de vraag aan jou. Wat is de sleutel tot het verheffen van

de Ziel op het niveau van de Schepper vanuit het standpunt van de

Keshe Foundation?

K- Wat bedoel je?

V: Wat ik bedoel?

K- Mag ik even iets beantwoorden? Er is een hele leuke vraag

verschenen in vragen in de webinar chat. Het is van een van onze

kenniszoekers. Hij zegt: "En wat moet ik doen met de auto wassen?"

Begin met het wassen van UFO's, dat is winstgevender. Er is geen

behoefte aan auto's. En als je een wasmachine of wassysteem voor

Zielen kunt vinden, ben je van harte welkom, we zullen je leren hoe

je dat moet doen. Ga door.

Vraag: Dus we moeten onze Sou1 wassen ommisschien gelijk te

worden aan de Schepper.

K- We hoeven ons niet te wassen, het is gewoon nederig genoeg

worden om te ontvangen.



Vraag: Ja, oké, je zei tegen me, om nederig genoeg te worden. (3:18).

Hartelijk dank, dit is het antwoord waar ik naar op zoek was.

K- Hartelijk dank.

Zullen we het voor vandaag houden Rick? ... Het is bijna drie en een

half uur.

R: Ja. Oké, bedankt meneer Keshe voor nog een

Kenniszoekersworkshop. Is er nog iets dat u wilt aankondigen of dat

we moeten zeggen voordat we hier eindigen?

K- De Kenniszoekers morgen, die de sessie over de verheffing van de

Ziel van de slachtoffers van kindermishandeling hebben gedaan, we

zullen jullie morgen ontmoeten, als jullie je er al voor hebben

ingeschreven. En hopelijk zijn sommigen van jullie erin geslaagd om

dat gordijn op te trekken, en te verhogen, en te begrijpen hoe je dat

moet doen. En die illusie van afscheiding van de Ziel van STP weg te

nemen, zodat we de Ziel van, en de, wat wij noemen, de misbruikers

kunnen opheffen. Het hoofddoel van ons werk zullen de natieleiders

zijn, die dit promoten, het doorleven. En we zullen zien hoe we dit

bereiken.

Ik moet alle Kenniszoekers op de achtergrond bedanken, die

jarenlang gewerkt en dingen gedaan hebben, die ons gebracht

hebben waar we nu zijn. Het is niet één individu, ieder van ons,

sommige mensen zijn gekomen en gegaan. En sommige mensen

zijn hier nog steeds na jaren werken. Het zou niet gebouwd zijn tot

wat het nu is, als dat zo was, omdat we allemaal een steen in de

muur hebben gestopt. En hoe die steen de muur heeft

vastgehouden, en soms was dat op een goede manier, maar zelfs als

het op een slechte manier was, heeft het voor ons allemaal goed

uitgepakt. (3:20). Ik dank u voor al uw werk en al uw steun, zowel



fysiek, moreel als op het gebied van de ziel. Op de een of andere

manier zijn we gekomen waar we gekomen zijn en we hebben nog

een lange weg te gaan.

Hartelijk dank en tot morgen en anders tot volgende week. En we

komen op het punt waarop we hopen dat we via de Sou1 iedereen

op deze planeet en daarbuiten bereiken en niet alleen via internet

en televisie. Heel erg bedankt Rick voor al je steun.

488 KSW 1 juni 2023

EINDE


